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18. zasedání zastupitelstva m ěstské části Praha 10, konaného 

dne 24. června 2013 v zasedací místnosti Ú řadu m ěstské části 

Praha 10. 
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 (Zasedání svoláno na 13.00 hodin.) 

 

 

 Starosta m ěstské části Praha 10 Bc. Bohumil Zoufalík (dále 

jen p ředsedající): Dámy a pánové, vítám vás na jednání 18 . 

zasedání zastupitelstva m ěstské části Praha 10. 

 

 P řítomno je 26 zastupitel ů, 5 je omluveno, takže 

konstatuji, že zastupitelstvo je usnášení schopné. 

 

 Na svých e-maliových adresách jste získali návrh p rogramu 

dnešního zastupitelstva a p ředpokládám, že tento návrh máte 

před sebou.  

 

 Ptám se proto, zda n ěkdo z vás má n ějaký návrh na jeho 

dopln ění. 

 

 O slovo se hlásí pan poslanec Florián. Prosím.  

 

 

 Pan Florián: Vážený pane starosto, kolegyn ě, kolegové, 

dobré odpoledne! 

 

 Dovoluji si jako poslední bod tohoto programu jedn ání 

zastupitelstva navrhnout materiál s názvem „Návrh n a p řid ělení 

účelové dotace – grantu m ěstské části Praha 10 na podporu 

financování sociálních služeb na úrovni m ěstských částí 

hlavního m ěsta Prahy v roce 2013“. 

 

 D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Tento návrh podporuji, protože pokud se 

nepletu, dnes zasedala vaše komise (ano), a vzhlede m k tomu, 
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že pokud bychom se rozhodovali až n ěkdy v zá ří, tyto finan ční 

prost ředky by p říjemc ům došly až n ěkdy v říjnu, což by 

v podstat ě bylo „mimo mísu“. 

 

 Požádal bych proto o schválení tohoto bodu program u 

zasedání. 

 

 Má ješt ě n ěkdo n ějaký další návrh, p řipomínku dotaz 

k p ředloženému programu jednání?  

 

 O slovo se hlásí pan místostarosta Richter. Prosím . 

 

 

 Pan Richter: Děkuji, pane starosto. Dovolil bych si 

navrhnout stažení materiálu číslo 10 a 12 z navrženého 

programu. 

 

 U materiálu číslo 12 je to na základ ě žádosti kupujícího, 

u materiálu číslo 10 jde o vyjasn ění ur čitých technických 

záležitostí.  

 

 Nedojde tím k žádnému zpožd ění ani ohrožení práce m ěstské 

části Praha 10. 

¨ 

 Sou časn ě navrhuji, abychom nep řečíslovávali další navržené 

body programu. D ěkuji.  

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. Nyní dávám hlasovat o za řazení 

bodu, který navrhoval pan kolega Florián. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 26 zastupitel ů, 
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-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento bod byl za řazen do programu jednání. Sou časn ě 

doporu čuji, abychom tento materiál za řadili jako poslední bod 

jednání. 

 

 Nyní dávám hlasovat o návrhu programu dnešního jed nání 

jako celku. (Probíhá hlasování.) 

 

 (Dv ěma zastupitel ům nefungovalo hlasovací za řízení, takže 

nebyl sd ělen výsledek hlasování.) 

 

 O slovo se hlásí pan Richter. Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Kolegyn ě a kolegové, op ět jde o technický 

pr ůběh, takže prosím každého zastupitele, aby sledoval, jak je 

uvedeno jeho hlasování, aby nedocházelo k t ěmto p řehmat ům. 

 

 Proceduráln ě proto navrhuji, abychom toto hlasování 

zopakovali práv ě s ohledem na to, že 2 členové zastupitelstva 

hlasovali jinak, než se ukázalo na monitorech, abyc hom měli 

hlasování zaznamenáno správn ě. 

 

 

 P ředsedající: S tímto návrhem souhlasím, takže dámy a 

pánové, dávám znovu hlasovat o navrženém programu d nešního 

zasedání. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 28 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 
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-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Program dnešního zasedání byl schválen. 

 

 Dále bych požádal pan Ing. Hejla a paní Hanu Novák ovou, 

aby se stali ov ěřovateli zápisu z dnešního jednání. (Oba jsou 

přítomni a s návrhem souhlasí.) D ěkuji. 

 

 

 V tuto chvíli otevírám jednání dnešního zastupitel stva 

bodem po řadové číslo  

 

1. 

 

Informace o pr ůběhu a d ůsledcích povodn ě v roce 2013 na území 

městské části Praha 10 a jejich řešení. 

 

 

 Pr ůběžnou informaci jsme vám už podali na minulém jednán í 

zastupitelstva, nicmén ě tato informace je zpracována velice 

podrobn ě. 

 

 Jak už bylo řečeno na minulém jednání zastupitelstva, 

povode ň, kterou byla Praha 10 zasažena, byla opravdu 

mimořádná. P řipomenu čísla: 

 

-  pr ůměrný pr ůtok Boti če je 0,7 m3, 

-  v nejvyšších hladinách ned ělní záplavy se Boti čem hnalo 

95 m3. 

 

Už z toho je z řejmé, že tato situace byla více než vážná, 

v n ěkterých částech Prahy 10, a to p ředevším v oblasti 

Záběhlic, Prá čské, došlo k pom ěrn ě zna čným materiálním škodám 

a v n ěkolika p řípadech jenom souhrou š ťastných náhod, 
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v jednom p řípad ě i kvalitního rychlého zásahu hasi čů nedošlo 

ke ztrát ě na životech. 

 

 Celá situace se v tuto chvíli ješt ě prošet řuje na úrovni 

hlavního m ěsta Prahy, a to nejenom u t ěch, kte ří byli 

zatopeni, ale část vedení radnice Prahy 10 je naprosto 

přesv ědčena o tom, že informace z hostiva řské p řehrady, což 

byly informace klí čové, byly nedosta čující.  

 

Vzhledem k tomu, že provozovatelem i majitelem této  

přehrady je hlavní m ěsto Praha, bylo až k nepochopení, že 

v pr ůběhu celé ned ěle jsme nedostali základní, klí čové 

informace. Ty jsme pot řebovali nap říklad i k tomu, že jsme se 

v pr ůběhu dopoledne museli rozhodnout nap říklad o evakuaci 

Domu s pe čovatelskou službou v Sámov ě, což nebyl jednoduchý 

úkol, protože tam bylo 45 senior ů, z toho  

 

-  10 nepohyblivých na lehátkách, 

-  12 na kole čkových k řeslech. 

 

Bez t ěch informaci jsme p řevzali odpov ědnost na sebe a 

rozhodli jsme o evakuaci tohoto za řízení. 

 

 V pr ůběhu dalších hodin dopoledne do 14., 15. hodiny došlo  

k základním krok ům, které jsme museli vyhodnotit a které jsme 

také u činili, a to, že jsme otev řeli  

 

-  distribu ční místa pro napln ění pytl ů s pískem, které byly 

pot řebné k ochran ě majetku, 

-  evakua ční místa pro možnou budoucí v ětší evakuaci 

obyvatel a  

 

celou záležitost jsme asi na 9 základních místech B oti če 
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koordinovali s tamními hlídkami tak, abychom monito rovali stav 

Boti če. 

 

 V této souvislosti chci říct, že opravdu docházelo 

k situacím, kdy v n ěkterých místech šlo o 5, 10 centimetr ů, 

kdy by došlo k rozlivu Boti če v prostoru Vršovic, kde by v tu 

chvíli byl ohrožen v ětší po čet obyvatel, a to již v řádu 

tisíc ů.  

 

 V pond ělí došlo k rychlému opadu vody, Boti č se pom ěrn ě 

rychle dostával do mén ě nebezpe čné hladiny, což znamenalo 

možnost pro odstran ění škod, takže m ěstská část velice 

flexibiln ě p řistoupila k tomu, že  

 

-  otev řela distribu ční místo pro desinfek ční a čistící 

prost ředky v Základní škole B řečťanová,  

-  měla otev řeny 2, 3 telefonní linky, na které se po celých 

24 hodin po dobu jednoho týdne obraceli ob čané se 

žádostmi o pomoc, která jim byla následn ě poskytována. 

 

Byla to pomoc nejen ve zmi ňovaných čistících prost ředcích, 

ale byly to 

 

-  i vysouše če,  

-  další technické zázemí, 

-  kontejnery,  

 

ale šlo i  

 

-  o odbornou pomoc,  

-  v prvé řadě o vyslání statik ů do postižených budov, 

-  ihned v pond ělí p řišli sociální pracovníci p římo do 

zasažených oblastí a jednotlivým ob čanům, kte ří to 

pot řebovali, pomáhali p ři zajišt ění ur čitých informací. 



P10-074571/2013 

 
 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

8 

 

Domnívám se, že následná pomoc byla velice dob ře 

propracovaná a že se tím pomohlo i t ěm, kte ří byli opravdu 

v nep říjemné životní situaci, vyjít vst říc a pomoct. 

 

 Zastupitelstvo m ěstské části se v pr ůběhu t ěchto dn ů 

scházelo a p řipomínám, že jsme odsouhlasili i dvoumilionovou 

finan ční podporu práv ě na odstra ňování t ěchto škod. 

 

 Domnívám se, že zát ěžová situace, která trvala celý týden 

po povodni, dopadla ve prosp ěch Ú řadu, naši zam ěstnanci  

prošli se ctí a za to jim je t řeba vyjád řit velký dík. 

 

 V celé této neš ťastné situaci bylo dle mého názoru velice 

pozitivní semknutí obyvatel Prahy 10, kdy bylo opra vdu 

zapot řebí každé ruky, každé pomoci. Po dlouhé dob ě jsem vid ěl, 

že lidé, kte ří šli jenom kolem, se najednou p řidali a 

vytvá řely se tam stohlavé týmy, které potom pomáhaly p ři 

odstra ňování škod, hlavn ě v ned ěli, kdy jsme opravdu 

pot řebovali každou ruku, protože se tam stav ěly zátarasy 

pomocí pytl ů s pískem. 

 

 Tamní atmosféra byla velice pozitivní v tom smyslu , že 

lidé tam m ěli opravdu zájem pomoct. 

 

 Tolik moje úvodní slovo, takže dámy a pánové, otev írám 

diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se nehlásí.)  

 

 Prosím proto pana p ředsedu návrhového výboru o p ředložení 

návrhu usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

1 dle p ředloženého textu 
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I.  bere na v ědomí, 

II.  děkuje atd., a to 

 

beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá 

hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu tohoto zasedání je bod 

pořadové číslo  

 

2. 

 

Návrh iniciace k vydání vyhlášky hlavního m ěsta Prahy 

k odpušt ění dan ě z nemovitosti ob čanům postiženým povodní 

v roce 2013. 

 

 

 Tento materiál se hodn ě váže na materiál p ředcházející. 

Jedná se o to, a já jsem to popisoval, že řada ob čanů nejen 

městské části Praha 10 v této chvíli řeší situaci, kdy p řišli 

o velkou část majetku, v n ěkterých p řípadech o všechen 

majetek, a my p ředloženým usnesením navrhujeme, aby lidé, 



P10-074571/2013 

 
 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

10 

kterým velká voda zp ůsobila škody p ři povodni v tomto roce, 

byli po dobu p ěti let.osvobozeni od placení dan ě z nemovitosti  

 

 S tímto návrhem se obrátíme na Magistrát hlavního města 

Prahy a jenom chci informovat, že jsem o tomto naše ho zám ěru 

informoval již na zasedání zastupitelstva hlavního města Prahy 

magistrátní ú ředníky a p ředstavitele magistrátu a dnes bych  

vás cht ěl požádal, abychom tento vst řícný krok u činili sm ěrem 

k našim ob čanům, kte ří byli touto velkou vodou postiženi.  

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím pana p ředsedu návrhového výboru 

o p ředložení návrhu usnesení.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 2, a to podle textu „Vým ěna“. 

 

 

 P ředsedající: Omlouvám se, ale tady došlo k nedorozum ění. 

 

 Otev řel jsem diskusi, kterou jsem následn ě také uzav řel, 

ale k tomuto bodu programu byla p řihlášena ob čanka paní 

*******. 

 

 Ješt ě jednou se omlouvám, nebyl to zám ěr nedát paní 

******* slovo. Prosím, paní *******, máte slovo. 

 

 

 Paní ******* : Dobrý den a d ěkuji a slovo. 
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 V odpov ědi na moje vystoupení v bodu „R ůzné“, kterou jsem 

kupodivu dostala i písemn ě, jsem byla trochu napadena za to, 

že jsem tady mluvila o nedodržování da ňových, ale i dalších 

zákon ů, ale já jsem tady nenapadla nikoho za to, že nedod ržuje 

zákony. Já jsem tu jenom vystoupila jako bývalá stá tní 

zaměstnankyn ě, která na da ňových zákonech d ělala. Sedm let 

jsem pracovala i na zákonu o dani z nemovitostí. 

 

 Ustanovení § 17 je tam vloženo práv ě pro tyto živelní 

pohromy, aby se obec mohla rozhodnout, ale ur čit ě i ve 

spolupráci s finan čním ú řadem, protože my jsme jako podklad 

pro svou práci dostávali také souhrnné da ňové statistiky a 

nikoliv konkrétní da ňovou povinnost, protože to bychom se za 

porušování da ňové ml čenlivosti nedoplatili.  

 

 (Pozn. stenografa: bylo to dosti zmate čné, paní ******* 

hovo řila z řejm ě o navrhované da ňové úlev ě, kterou chválila.) 

 

 Nevidím tady pana poslance Svobodu, ale dostávala jsem 

také pozm ěňovací návrhy poslanc ů k da ňovým zákon ům, a to byly 

naše podklady, které mi mí šéfové sv ěřovali k posuzování.  

 

 Jenom jsem se proto cht ěla zeptat, jestli tam bude i 

bližší vymezení, nebo jestli to necháte na rozhodnu tí 

magistrátu pro celou Prahu. Zajímají m ě jenom technikálie, 

jestli se vymezí celé katastrální území, které bylo  postiženo 

anebo jenom čísla popisná a parcelní čísla pozemk ů.  

 

 Je to správné rozhodnutí, ale jde také o to, aby t o bylo 

spravedlivé, aby byli od placení daní z nemovitostí  osvobozeni 

skute čně jenom ti postižení. Takový je m ůj zájem. 
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 P ředsedající: Rád bych reagoval okamžit ě, nebudeme si na 

tento dotaz psát. 

 

 To, čeho jste dnes sv ědky, a doufám, že se zde zastupitele 

podaří p řesv ědčit o tom, abychom k tomu dali kladné 

stanovisko, je první impuls k tomu, abychom v ůbec p řenesli na 

půdu Magistrátu hlavního m ěsta Prahy myšlenku o tom, že bychom 

tímto uzp ůsoben m ěli postupovat.  

 

 Očekávám, že si pan primátor pozve zástupce jednotliv ých 

městských částí, které byly povodní zasaženy, a že budeme 

specifikovat konkrétní v ěci, jak by to m ělo vypadat. 

 

 Uv ědomuji si, že každý zákon p řináší své zápory i v tom, 

že n ěkdo má snahu takovou výhodu zneužívat, ale v tuto c hvíli 

jde o první impuls, a to p ředložit tento návrh magistrátu a 

protla čit myšlenku. To, jak bude nakonec konkrétn ě vypadat 

toto ustanovení, nechávám už na jednání starost ů a pana 

primátora. 

 

 

 Paní ******* : Děkuji za vysv ětlení, ale myslím si, že 

spolupráce s finan čním ú řadem je perfektní, protože je to pro 

vás zdroj, který jde p římo do vašeho rozpo čtu, takže záleží na 

dobré práci finan čního ú řadu, který tuto da ň vybírá.  

 

Děkuji za slovo.  

 

 

 P ředsedající: Jak jsem řekl, je to „vykopnutí mí če“. 

 

 V tuto chvíli skute čně uzavírám diskusi a prosím o 

hlasování o návrhu usnesení k tomuto materiálu. (Pr obíhá 

hlasování.) 
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 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 27 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu programu dneš ního 

zasedání, kterým je bod po řadové číslo  

 

3. 

 

Návrh na volbu p řísedícího Obvodního soudu pro Prahu 10. 

 

 

 Jedná se o pana *******, který funkci p řísedícího již 

v minulosti vykonával, *******, t. č. d ůchodce.   

 

 Ješt ě dodávám d ůležitou poznámku, že o znovuzvolení tohoto 

kandidáta požádal p ředseda Obvodního soudu pro Prahu 10. 

 

 Dámy a pánové, k tomuto bodu programu otevírám dis kusi. 

(Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 3 v p ředloženém zn ění.  
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 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 27 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu tohoto zasedání je bod 

pořadové číslo  

 

4. 

 

Závěre čný ú čet m ěstské části Praha 10 ke 31. 12. 2012 v četn ě 

informace o rozpo čtových úpravách schválených radou m ěstské 

části Praha 10 v rámci zmocn ění. 

 

 

 Dámy a pánové, je mou povinností zde p ředložit záv ěre čný 

účet m ěstské části Prahy 10 ke dni 31. 12. 2012 a říci, že 

tento materiál byl 4. 6. projednán finan čním výborem, následn ě 

radou m ěstské části.  

 

 Po projednání radou m ěstské části, jak ukládá zákon, byl 

15 dn ů umíst ěn na našich webových stránkách.  

 

 Požádal bych pana místostarostu Milana Richtera, p rotože 

je to v podstat ě jeho celoro ční práce, aby k tomuto 

záv ěre čnému ú čtu řekl pár slov. Prosím.  
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 Pan Richter: Děkuji, pane starosto. 

 

 Myslím si, že by m ěl být nejd říve dán prostor našim 

občanům, kte ří jsou p řihlášeni do rozpravy, a já se, jak je to 

uvedeno v Organiza čním a v Jednacím řádu, následn ě k tomuto 

materiálu p řihlásím do diskuse. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Opět to vypadá, jako bych na naše ob čany 

nemyslel, ale opravdu to tak není. Mám totiž p řed sebou 

uvedeny ty, kte ří se hlásí do rozpravy k tomuto bodu. 

 

 Nejprve prosím, aby se slova ujala paní *******. 

 

 

 Paní ******* : Dobrý den, vážení zastupitelé, vážený pane 

starosto! 

 

 K projednávanému návrhu záv ěre čného ú čtu mám dv ě poznámky. 

 

 Zve řejn ěný podrobný komentá ř k záv ěre čnému ú čtu je velmi 

důležitým krokem ke zp řístupn ění informací ve řejnosti. 

Komentá ř je tentokrát zpracován velmi pe čliv ě a obsahuje 

číselné údaje, takže už není v ůbec pot řeba pracovat 

s rozsáhlými excelovými tabulkami, což asi není hob by pro 

každého. 

 

 Na rozdíl od komentá ře k návrhu rozpo čtu tento komentá ř 

obsahuje čísla a velmi užite čný p řehled zkratek. 

 

 Cht ěla bych, aby pracovníci, kte ří si s p řípravou tohoto 
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dokumentu jist ě dali velkou práci, v ěděli, že jejich snaha 

nez ůstala bez povšimnutí.  

 

 Moje druhá poznámka je obecn ějšího rázu. 

 

 Záv ěre čný ú čet není totiž jenom ú četním dokumentem, ale je 

to zpráva o činnosti m ěstské části za uplynulý rok. Pokud 

vnímáme schválený rozpo čet jako plán činnosti, potom záv ěre čný 

účet je zprávou o tom, nakolik byl tento plán pln ěn. Vidíme 

tedy,  

 

-  co se poda řilo,  

-  co se nepoda řilo,  

-  co bylo odsunuto apod. a  

 

s tím souvisí i moje otázka.  

 

 Ur čit ě jste si všimli, že celá řada investic byla 

posunuta, celá řada program ů byla zahájena pom ěrn ě pozd ě, a to 

až v pr ůběhu roku, ale v d ůvodové zpráv ě bohužel chybí 

informace,  

 

-  pro č došlo k tomuto posunutí,  

-  pro č došlo k tak výraznému odchýlení od tohoto plánu, 

-  pro č se pom ěr b ěžných a kapitálových výdaj ů 1 : 2 oto čil 

na pom ěr 2 : 1, což je naprosto b ěžné, není to nijak 

unikátní.  

 

Toto jsou velmi d ůležité informace, protože rozpo čet byl 

ambiciózní, ale pokud jste cht ěli jenom ve řejnost ohromit 

ambiciózním rozpo čtem, jsem zklamaná. Slibovali jste 

investice, ale ony se nepoda řily.  
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Asi pochopím pro č, ale musíte mi to říci. Bez informace, 

pro č došlo k tak výraznému nepln ění schváleného rozpo čtu, 

nejsem schopna vaši činnost kvalitn ě zhodnotit. D ěkuji. 

(Potlesk z řad host ů.) 

 

 

 P ředsedající: Pane místostarosto, máte slovo. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Dámy a pánové, dovolím si v tuto 

chvíli zde vystoupit jako člov ěk, který byl v roce 2012 

odpov ědný za rozpo čet m ěstské části Praha 10. 

 

 Jak již řekl pan starosta,  

 

-  4. 6. t.r. finan ční výbor projednal tuto záv ěre čnou 

zprávu, záv ěre čný ú čet, 

-  5. 6. ji projednala rada a vše bylo vyv ěšeno na ú řední 

desce. 

 

Zárove ň d ěkuji za to, že došlo k povšimnutí si toho, že 

jsme se snažili, aby tato zpráva byla co nejdetailn ější. 

 

 Tak, jako n ěkdy za čínají filmy, za čnu od konce. 

 

 Výsledek hospoda ření za rok 2012 byl plus 81,26 milion ů 

korun, ale budu se v ěnovat p říjm ům a výdaj ům. 

 

 P říjmy jako celek činily 898 milion ů korun.  

 

 Oproti tomu podle toho, jak jsme p ředpokládali, že se 

budou p říjmy vyvíjet, jsme na 73 – 74 procentech napl ňování 

rozpo čtu. 
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 Zásadní je, že zapojení p řebytk ů z minulých let 

představuje nula korun. Nezapojili jsme ani korunu, v šechny 

finan ční prost ředky z ůstaly na ú čtech m ěstské části Praha 10. 

 

 Výdaje činily 817 milion ů korun, což je zhruba 56 % na 

začátku roku 2012 rozpo čtovaných výdaj ů, takže opakuji 

 

-  příjmy 74, 

-  výdaje 56 procent. 

 

Co to znamená, odborníci samoz řejm ě v ědí.  

 

 V tuto chvíli bych „vypíchl“ zásadní výdaje, abych om si 

uvědomili, do čeho m ěstská část v roce 2012 investovala. 

 

 Chodníkový program 45 milion ů korun. 

 

 P řipomínám, že bychom ani nem ěli tyto finan ční prost ředky 

z našeho rozpo čtu vydávat, protože chodníky jsou v majetku 

hlavního m ěsta Prahy a spravuje je technická správa 

komunikací, ale vzhledem k tomu, že rozpo čet hlavního m ěsta 

Prahy nebyl na tyto investice absolutn ě p řipraven, toto 

zastupitelstvo, všichni zastupitelé nap ří č politickým 

spektrem, kte ří tady sedí, se velkoryse rozhodli, že dáme 

přísp ěvek hlavnímu m ěstu Praze. 

 

 Ono je to v ětšinou opa čně, m ěsto dává p řísp ěvky m ěstským 

částem, a to nejenom v Praze, ale i v Brn ě a dalších velkých 

městech, ale tady je to naopak. My jsme dali p řísp ěvek 

hlavnímu m ěstu Praze, aby nám pro naše ob čany opravila 

chodníky, a to na úkor rozpo čtu m ěstské části Praha 10. 

 

 Granty 12 milion ů korun. 
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 Myslím že ten, kdo sleduje rozpo čet m ěstské části, ví, že 

jsme absolutn ě znásobili finan ční prost ředky, které plynou do 

grant ů. 

 

 P řísp ěvky základním školám 82 milion ů, mate řským školám 

téměř 40 milion ů korun. 

 

 Jenom pro vaši p ředstavu uvádím, že, tyto p řísp ěvky pro 

mateřské a základní školy celkem činí 122 milion ů korun. 

 

 V tuto chvíli se samoz řejm ě bavíme o b ěžných výdajích. 

 

 P řísp ěvky, o kterých hovo řím, jsou angli čtiny do škol, aby 

naše d ěti m ěly od první, základní úrovn ě, až k té nejvyšší, 

podle toho, jak stoupá vzd ělání, kvalitní vzd ělání. 

 

 Další p říp ěvky do škol: 

 

-  základní školy 59,8 milion ů, 

-  mateřské školy 36 milion ů korun, 

-  Kulturní d ům Barikádník ů, LDN, CSOP celkem 170 milion ů 

korun. 

 

Kapitálové, investi ční výdaje, kde vydáváme finan ční 

prost ředky a investujeme do našeho majetku, 

 

-  do základních a mate řských škol činily v minulém roce 

celkem 40 milion ů, 

-  do městských h řiš ť 11,5 milion ů, 

-  do bytových dom ů 36 milion ů korun. 

 

Když to se čteme, abyste m ěli p ředstavu, protože rozpo čet  

vypadá bombasticky, je to miliarda atd., jenom 250 milion ů 

korun šlo do mate řských a základních škol. 
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 Z tohoto rozpo čtu se bavíme o 20 – 23 procentech, protože 

investujeme do našich d ětí, do budoucnosti. 

 

 Neopomenutelnou část rozpo čtu tvo ří zda ňovaná činnost. 

Můžeme ji nazvat podnikáním m ěstské části, eviduje se zvláš ť. 

 

 Městská část v roce 2012 realizovala zisk z této činnosti 

ve výši 464,5 milion ů korun. 

 

 Nebudu zdržovat, takže to jenom v rychlosti shrnu.  

 

Výdaje v roce 2012 byly zhruba o 23 % nižší než p říjmy, 

jinými slovy spo říme, a chci, prosím, abyste si tady všichni 

uvědomili, že rok 2012 byl pro Prahu 10, ale nejenom p ro ni, 

velmi zásadní, protože nebylo lehké rozpo čet financovat, 

všichni m ěli problémy. Obrovská krize, nenapl ňování p říjm ů se 

nesly jako červená linka všemi m ěsty České republiky. 

 

 My jsme to ustáli:  

 

-  ne bez ztráty kyti čky, ale s plusovými body,  

-  přebytky z minulých let nebyly použity, leží na našic h 

účtech,  

-  nikdo neprojídá peníze, které jsme tady historicky 

uspo řili, 

-  hlavní výdaje v roce 2012 – základní a mate řské školy, 

sociální problematika, nap říklad LDN a CSOP. 

 

Celkem náklady jenom na tyto záležitosti, tzn. na š kolství 

a sociální politiku, činily 350 milion ů korun. 

 

 Zisk ze zda ňované činnosti činil, jak jsem již uvád ěl, 464 

milion ů korun. 
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 Vracím se na úvod svého vystoupení a p řipomínám, že zisk 

městské části, který z ůstane na ú čtech, činí 81,26 milion ů 

korun. 

 

 Zazn ělo tady, pro č došlo k posunutí investic. 

 

 Jednoduše, protože jsme nemohli realizovat p říjmy na té 

úrovni, jak jsme p ředpokládali. Ale to se týkalo i hlavního 

města Prahy. Tak to prost ě je, avšak nikdo tady ne, že utrácel 

nad to, co m ůže, jak jsme toho sv ědky na mnoha úrovních, na 

hlavním m ěst ě Praze a v jiných m ěstech, kde mají rozpo čet, 

příjmy nerealizují, ale výdaje b ěží, utrácejí. 

 

 Ne, my jsme m ěli výdaje na 56 procentech, tzn. o 23 % níž, 

než byly p říjmy, protože jsme cht ěli uspo řit. I takto jsme 

cht ěli spo řit na budoucí léta.  

 

 Vystupovala tady paní *******. Oba jsme p řece odborníci, 

tak to čteme stejn ě.  

 

To je jednoduché, my p řece nechceme zat ěžovat budoucnost, 

to je jasné. Tato čísla se dají číst naprosto jasn ě. Máme to 

do materiálu psát? 

 

 Když je tam uvedeme, ano, ono by to bylo politicky  

zajímavé, ale n ěkdo by mohl říci, že je to politicky 

nekorektní. 

 

 Já tady říkám, že jsem byl vyzván a za toto vyzvání 

děkuji, ano, politicky to tak je. My spo říme prost ředky, 

neutrácíme, neustále spo říme, a to i v dob ě krize. 
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 Pamatuji se na schvalování rozpo čtu v roce 2012. 

Vystupovalo tady množství ob čanů, nebudu jmenovat, všichni je 

známe, oni vystupují pokaždé, a kritizovali nás. A já jsem za 

to rád. Je to dob ře, tak to má být, protože mají strach, mají 

pochybnost, a to je dob ře.  

 

 My musíme v ědět, kde naši obyvatelé cítí pochybnosti a 

upozor ňují na rizika. Ale dnes, kdy schvalujeme záv ěre čný 

účet, tady nevidím tento zástup ob čanů, kte ří by říkali: naše 

obavy se nepotvrdily, hospoda řili jste dob ře a d ěkujeme vám za 

to. 

 

 Tak, jak to bývá, to je realita, takže mi dovolte,  abych 

to pod ěkování vznesl já. 

 

 Chci pod ěkovat rad ě a celému zastupitelstvu za to, že se 

takto korektn ě, rozpo čtov ě odpov ědně chovaly. 

 

 Chci pod ěkovat všem pracovník ům Úřadu m ěstské části, že 

pochopili svízel rozpo čtu roku 2012 a ušet řili. 

 

 V neposlední řadě chci pod ěkovat hlídacímu psu našeho 

rozpo čtu, a tím je ekonomický odbor, který vždy bušil na 

zvonec a říkal: tady už utrácet nem ůžeme. 

 

 Všem vám d ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji panu Milanu Richterovi. Myslím 

že takto bych tento výstup nezvládl. 

 

 Do rozpravy je p řihlášen pan Šnajdr. Prosím.  
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 Pan Šnajdr: Dobrý den, dámy a pánové, cht ěl jsem velmi 

mírn ě pana starostu pochválit, ale on to ud ělal sám, takže 

myslím, že už nemám co dodat, ale na rozdíl od paní  

předřečnice si jako ekonom myslím, že je v po řádku, že m ěstská 

část v investicích šlápla na brzdu, když m ěla časový nesoulad 

mezi p říjmy a výdaji, takže si myslím, že tak se to má d ělat. 

 

 Opakuji, že pan starosta se pochválil sám, takže t oto jsem 

k tomu cht ěl dodat ješt ě já, protože si myslím, že je to 

v po řádku a že řádný hospodá ř by se m ěl chovat tímto zp ůsobem. 

(Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: Tato slova m ě t ěší dvojnásob, protože byla 

vy řčena z úst jednoho z člen ů opozice, takže je vid ět, a říkám 

to stále, že máme korektní opozici plnou odborník ů, lidí, 

kte ří k tomu mají sv ůj názor a já jim za tento názor d ěkuji.  

 

 Nevidím nikoho dalšího, kdo by se hlásil do rozpra vy, 

takže mi nezbývá nic jiného než požádat pana p ředsedu 

návrhového výboru o p ředložení návrhu unesení k tomuto 

materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Děkuji za slovo. Budeme hlasovat o návrhu 

usnesení k bodu po řadové číslo 4 – záv ěre čný ú čet 

v p ředloženém zn ění beze zm ěny, protože nep řišly žádné 

připomínky. D ěkuji.  

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji a o tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 
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-  PRO hlasovalo 28 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu tohoto zasedání je bod 

pořadové číslo  

 

5. 

 

Zpráva o hospoda ření m ěstské části Praha 10 ke 31. 3. 2013 

včetn ě informace o rozpo čtových úpravách schválených radou 

městské části Praha 10 v rámci zmocn ění.  

 

 

 Jak jsem byl informován, jedná se o informaci, kte rou ve 

své podstat ě dáváme nad rámec stanoveným zákonem, a protože 

jsem se tak domluvil i s paní Ing. Gombíkovou, kter á je 

vedoucí odboru, tímto zp ůsobem budeme pokra čovat i nadále. Rád 

bych totiž vedl otev řenou diskusi i v pr ůběhu roku nad stavem 

financování a naší ekonomické zdatnosti či, nedej Bože, opak 

hospoda ření naší m ěstské části, a toto je d ůkaz toho, že 

budeme čtvrtletn ě p ředkládat práv ě tento materiál. 

 

 Materiál byl též projednán ve finan čním výboru, projednala 

ho rada, takže k n ěmu v této chvíli otevírám diskusi.  

 

 O slovo se op ět hlásí paní *******. Prosím.  

 

 

 Paní ******* : Vážený pane starosto, vážení zastupitelé! 
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 Je možné zprávu o hospoda ření m ěstské části za první 

čtvrtletí zve řejnit?  

 

 Možná se ptáte, pro č mě to zajímá. 

 

 Jsem totiž hluboce p řesv ědčena o tom, že vztah „politik – 

občan“ není jednosm ěrný. Ob čan dá hlas, politik koná. 

 

 Domnívám se, že politik by m ěl informovat ob čana o tom, 

co, jak a pro č d ělá. 

 

 Myslím si, že toto je velmi d ůležité. Čím více informací 

občan má, tím v ětší je potom d ůvěra v konání politik ů. 

 

 Domnívám se, že zpráva o hospoda ření za první čtvrtletí je 

důležitým zdrojem informací a že ob čané na tyto informace mají 

nárok, takže by podle mého názoru m ěli mít tyto informace 

k dispozici, aniž by kdokoliv z nich musel o zve řejn ění této 

zprávy žádat. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji za váš p řísp ěvek a mám pocit, že 

mi mluvíte z duše. Jsem rád, že jsme v této chvíli byli na 

jedné lodi.  

 

 Vzhledem k tomu, že nikdo jiný se v tuto chvíli ne hlásí 

dále do rozpravy, prosím pana p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu programu. 

 

 Pan Hošek:  Také d ěkuji. Budeme hlasovat o návrhu usnesení 

k bodu po řadové číslo 5 v p ředloženém zn ění. 

 

 



P10-074571/2013 

 
 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

26 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 27 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu programu, kte rým 

je bod po řadové číslo  

 

6. 

 

Návrh na zm ěnu rozpo čtu pro rok 2013 v odv ětví 0061 – kultura 

a sport. 

 

 

 Jedná se o materiál, který mi d ělá radost, doufám, že i 

vám, protože kone čně městská část Praha 10 dostala za t řetí 

čtvrtletí roku 2012 dotaci z Magistrátu hlavního m ěsta Prahy 

získanou z výherních hracích automat ů, a to ve výši 6,77 

milion ů korun. 

 

 Městská část Praha 10 se rozhodla tuto částku rozd ělit na 

dvě stejné poloviny, p ři čemž  

 

-  jedna část ve výši 3,385 milion ů korun by m ěla být 

rozd ělena formou ú čelové neinvesti ční dotace na podporu 

sportovní výchovy d ětí a mládeže,  



P10-074571/2013 

 
 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

27 

-  druhá část ve výši 3,385 milion ů korun též formou ú čelové 

neinvesti ční dotace na kulturu, školství, zdravotnictví a 

sociální oblast.  

 

Domnívám se, že je to materiál, který je dobré p ředložit a 

schválit z toho d ůvodu, že finan ční prost ředky na Praze 10, o 

kterých byla a dle mého názoru asi bude nejenom na úrovni 

městské části, ale i na úrovni hlavního m ěsta Prahy a mám 

pocit, že i na vyšší úrovni, vedena diskuse, jdou s právným 

směrem, tzn. tam, kde jsou pot řeba.  

 

 Polovina této částky jde na podporu mládeže a domnívám se, 

že není lepší místo pro tyto finan ční prost ředky, než je práv ě 

podpora mládeže. Každý z nás, kdo má d ěti, ví, že podporovat 

práv ě naše nejmladší, aby se netoulali po ulicích, ale n aopak 

aby byli aktivn ě zapojeni v r ůzných oddílech, a tady jsou to 

oddíly z Prahy 10, je více než dob ře. Má to své aspekty 

sociální a další. 

 

 Druhá část podpory je zam ěřena na sociální oblast, 

školství, zdravotnictví a kulturu. 

 

 Domnívám se, že je to op ět oblast, kterou je dob ře 

podporovat, a op ět se domnívám že m ěstská část velikosti Prahy 

10 má snad i povinnost tyto jednotlivé obory naší s pole čenské 

vybavenosti podpo řit takovýmto zp ůsobem. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení. 
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 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 6 beze zm ěny. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je 

body po řadové číslo  

 

7. 

 

Návrh na mezipoložkový p řesun z odv ětví 0010 – pokladní správa 

– do odv ětví 0021 – životní prost ředí.  

 

 

 P ředkladatelem tohoto materiálu je pan první místosta rosta 

Ing. Vladimír Novák. Prosím ho, aby se ujal slova. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji za slovo. Dobrý den, dámy a pánové! 

 

 Materiál p ředkládám v souvislosti s ur čitým nedostatkem 

našich finan čních prost ředk ů na našem ú čt ě, kdy kon číme 

dostavbu Malešického parku, ale vlivem událostí na magistrátu, 

které nebudu komentovat, jsme se dostali do platebn í 

neschopnosti, kdy peníze ur čené z fondu EU nám ješt ě nebyly 

zaslány. 
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 Abychom tudíž mohli dostát našim finan čním závazk ům v ůči 

dodavateli, navrhuji na p řechodnou dobu, doufám, že to bude 

přechodná doba, ale máme již jistotu, že to p řechodná doba 

bude, protože ve čtvrtek zastupitelstvo magistrátu p řevod 

t ěchto pen ěz odsouhlasilo, nicmén ě zkušenost je taková, že 

technické vy řízení bude trvat asi 1 – 1,5 m ěsíce, takže na 

tuto dobu navrhuji p řevést 58 milion ů korun z pokladní správy, 

tzn. z ú četní rezervy do našeho rozpo čtu. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji a otevírám diskusi k tomuto bodu 

programu. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím pana p ředsedu návrhového výboru 

o p ředložení návrhu usnesení.  

 

 

 Pan Hošek: Děkuji. Budeme hlasovat o návrhu usnesení 

k bodu po řadové číslo 7 beze zm ěny.  

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji. 
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 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  

 

8. 

 

Návrh na odpis nedobytné pohledávky „ ******* “ ve správ ě odboru 

školství.  

 

 

 K uvedení tohoto materiálu p ředávám slovo panu Milanu 

Richterovi. Prosím.  

 

 

 Pan Richter: Děkuji. V d ůvodové zpráv ě jste si mohli 

přečíst, že u Ing. Lu ďka Procházky vznikla v roce 1995 

pohledávka ve výši 140 tisíc korun, a to zpronev ěrou. 

 

 Ú řad v této v ěci postupoval řádně, tzn. že byly podány 

veškeré žaloby, a rozsudkem Obvodního soudu pro Pra hu 10 

v roce 1997 byl tento člov ěk odsouzen k zaplacení. 

 

 Následovalo rozhodnutí o prodeji movitých v ěcí a v roce 

2006 u soudu v Chomutov ě byl výkon rozhodnutí zastaven a 

probíhalo exeku ční řízení. U tohoto člov ěka však nebyl zjišt ěn 

žádný ú čet v bance, ani p říjem, ani majetek. 

 

 Tak, jak je uvedeno v d ůvodové zpráv ě, celkov ě se nám 

podařilo vymoci 10 917,- korun, ale protože je naprosto 

evidentní, že v tuto chvíli už nemáme šanci získat další 

finan ční prost ředky, znovu říkám, že hovo říme o roce 1995, tak 

v souladu se zásadami pro nakládání s pohledávkami městské 

části a jejich evidencí je tento materiál navržen 

zastupitelstvu k projednání. D ěkuji. 
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 P ředsedající: Otevírám diskusi k tomuto materiálu. (Nikdo 

se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím pana p ředsedu návrhového výboru 

o p ředložení návrhu usnesení. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 8 beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: O tomto návrhu dávám hlasovat. (Probíhá 

hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  2 se hlasování zdrželi. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji. 

 

 P ředávám slovo panu místostarostovi Richterovi.  

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Dalším bodem schváleného programu 

dnešního zasedání je bod po řadové číslo  

 

9. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části – 

uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek. 
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 V rámci tohoto bodu jsou uvedeny další materiály p od 

pořadovými čísly 9/1 - 9/7, takže si dovolím uvést souhrnnou 

úvodní zprávu, protože tyto materiály jsou totožné.  

 

 Jedná se o zm ěny usnesení, jimiž byl v minulosti schválen 

prodej byt ů jejich oprávn ěným nájemc ům v rámci privatizace. 

 

 D ůvodem zm ěn je, že další osoby splnily podmínky pro 

prodej bytových jednotek dle provád ěcího p ředpisu privatizace 

a konkrétní d ůvody jsou: 

 

-  zákonný p řechod nájmu, 

-  náprava administrativních chyb, 

-  prohlášení vlastníka, 

-  změna doby nájmu na dobu neur čitou v návaznosti na 

výsledky váno čního losování v roce 2008 a  

-  výměny byt ů. 

 

Opakuji, že tyto materiály jsou naprosto totožné, t akže 

pokud si mohu nechat slovo, prosím i o souhrnnou di skusi 

k jednotlivým bod ům, abychom mohli následn ě hlasovat v rychlém 

sledu o všech postupn ě.  

 

 Pane starosto, jestli si mohu dovolit otev řít diskusi, 

potom otevírám diskusi k tomuto bloku bod ů programu. (Nikdo se 

nehlásí.) 

 

 

 P řistoupíme proto k bodu po řadové číslo  

 

9/1. 
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Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 5/45/2007 ze dne 6. 12. 2007 k návrhu na uzav ření smluv 

o p řevodu bytových jednotek budovy číslo popisné 1324, 

katastrální území Vršovice, ulice V olšinách, číslo orienta ční 

17, Praha 10, s oprávn ěnými nájemci. 

 

 

 Prosím p ředsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu 

usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 9/1 beze zm ěny.  

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 22 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji. 

 

 

 Dalším bodem je bod po řadové číslo  

 

9/2. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 10/55/2012 ze dne 4. 5. 2012 k návrhu na uzav ření smluv 

o p řevodu vlastnictví bytových jednotek budovy číslo popisné 
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1796, katastrální území Strašnice, ulice Ke Strašni cké, číslo 

orienta ční 6, Praha 10, s oprávn ěnými nájemci. 

 

 

 Prosím p ředsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu 

usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 9/2 beze zm ěny.  

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 

 P ředsedající: Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 22 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji. 

 

 

 Pan Richter: Dalším bodem je bod po řadové číslo  

 

9/3. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 11/29/2012 ze dne 25. 6. 2012 k návrhu zám ěru na prodej 

jednotek a uzav ření smluv o p řevodu vlastnictví bytových 

jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 1034, 

katastrální území Michle, ulice Brtnická, číslo orienta ční 
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8, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky. 

 

 

 Prosím p ředsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu 

usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 9/3 beze zm ěny.  

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji. 

 

 

 Dalším bodem je bod po řadové číslo  

 

9/4. 

 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 16/37/2013 ze dne 29. 4. 2013 k návrhu zám ěru na prodej 

jednotek a uzav ření smluv o p řevodu vlastnictví bytových 

jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 1308, 

katastrální území Vršovice, ulice Na louži, číslo orienta ční 
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23, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem ze stavebn ětechnického celku, 

tj. dom ů číslo popisné 1309, 1308 a 1307, katastrální území 

Vršovice, ulice Na louži, číslo orienta ční 25, 23 a 21, Praha 

10, rozd ělených na jednotky. 

 

 

 Prosím p ředsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu 

usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 9/4 beze zm ěny.  

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji. 

 

 

 Dalším bodem je bod po řadové číslo  

 

9/5. 

 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 11/45/2012 ze dne 25. 6. 2012 k návrhu zám ěru na 
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prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu vlastnictví 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

838, katastrální území Strašnice, ulice Saratovská,  číslo 

orienta ční 27, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky. 

 

 

 Prosím p ředsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu 

usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 9/5 beze zm ěny.  

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji. 

 

 

 Dalším bodem je bod po řadové číslo  

 

9/6. 

 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 16/44/2013 ze dne 29. 4. 2013 k návrhu zám ěru na 
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prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu vlastnictví 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

731, katastrální území Vršovice, ulice Na spojce, číslo 

orienta ční 1, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky. 

 

 

 Prosím p ředsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu 

usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 9/6 beze zm ěny.  

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji. 

 

 

 Dalším bodem je bod po řadové číslo  

 

9/7. 

 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 16/64/2013 ze dne 29. 4. 2013 k návrhu zám ěru na 
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prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu vlastnictví 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

829, katastrální území Vršovice, ulice K louži, číslo 

orienta ční 1, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky. 

 

 

 Prosím p ředsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu 

usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 9/7 beze zm ěny.  

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji. 

 

 

 Bod po řadové číslo 10 byl stažen z programu, ale dovolím 

si ponechat si slovo k dalšímu bodu, kterým je bod pořadové 

číslo  

 

11. 
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Návrh na odstoupení od kupní smlouvy na prodej domu  číslo 

popisné 2213 s jeho p říslušenstvím a pozemk ů parcelní číslo 

3977 a 3983/8, katastrální území Vinohrady, ulice U  

zdravotního ústavu 2213/8 a 6, uzav řené dne 14. 12. 2012 se 

spole čností U zdravotního ústavu 6 a 8, s.r.o., a na zm ěnu 

formy prodeje domu číslo popisné 2213 s jeho p říslušenstvím a 

pozemků parcelní číslo 3977 a 3983/8, katastrální území 

Vinohrady, ulice U zdravotního ústavu 2213/8 a 6. 

 

 

 Jedná se o návrh na prodej domu se šesti a mén ě byty, 

který byl v souladu se Zásadami prodán právnické os obě tvo řené 

všemi oprávn ěnými nájemci. 

 

 Kupní cena činí 15,276 milion ů korun.  

 

 Oprávn ění nájemci v této stanovené lh ůt ě, kterou 

zastupitelstvo ur čilo do 27. b řezna t.r., nezaplatili. Lh ůta 

jim byla zastupitelstvem m ěstské části na jejich žádost 

prodloužena do 20. kv ětna t.r. 

 

 Bohužel nezaplatili ani v prodloužené lh ůt ě a o další 

prodloužení nepožádali, takže v tuto chvíli je p ředložen 

návrh, aby bylo odstoupeno od smlouvy a v souladu s e Zásadami  

vyhlášeno výb ěrové řízení formou elektronické aukce. D ěkuji.  

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení.  
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 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 11. 

 

 Vzhledem k tomu, že nep řišly žádné p řipomínky a je 

připraveno dosti obsáhlé usnesení, budeme hlasovat o návrhu 

v p ředloženém zn ění. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji. 

 

 

 Materiál pod bodem po řadové číslo 12 byl stažen na základ ě 

žádosti kupujícího, který nás požádal, aby tento ma teriál byl 

předložen na zá řijové zasedání, čímž opakuji své po čáte ční 

vystoupení. 

 

 

 Dostáváme se k bodu pod po řadovým číslem  

 

13. 

 

Návrh na prodej dom ů – elektronická aukce. 
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  V rámci tohoto bodu jsou uvedeny materiály pod bo dem 

pořadové číslo 1/1 – 13/4. 

 

 Jedná se o návrhy na prodej nemovitého majetku na základ ě 

výsledk ů výb ěrového řízení. 

 

 V p řípad ě materiál ů pod po řadovými čísly 13/1 – 13/3 se 

jedná o prodej volných byt ů v domech prodaných v rámci 

privatizace a v materiálu po řadové číslo 13/4 jde o d ům, kde 

došlo k prodeji v rámci prodeje dom ů se šesti a mén ě byty. 

 

 Pokud jde o prodeje volných byt ů v privatizovaných domech, 

uvádím to jenom proto, aby zastupitelé m ěli p řesnou informaci, 

kde se v tuto chvíli nacházíme, 

 

-  zastupitelstvo již schválilo 115 byt ů formou elektronické 

aukce,  

-  dosud prob ěhlo výb ěrové řízení na prodej 52 byt ů, 

-  prohlídek se za tu dobu zú častnilo 1422 zájemc ů, což je 

velmi zásadní číslo, a 

-  bylo podáno 397 p řihlášek. 

 

Pokud jde o elektronickou aukci, bylo celkem 2061 p říhoz ů, 

takže si myslím, že se jedná o velmi nadstandardní záležitost, 

pokud stále hovo říme o 52 bytech. 

 

 Na základ ě výsledk ů výb ěrového řízení je k prodeji 

navrhováno 46 byt ů za celkovou kupní cenu 70 607 956,- korun, 

čímž došlo k pr ůměrnému navýšení odhadních cen, stanovených 

znaleckým posudkem, o cca 37 %, což je velmi poziti vní 

výsledek t ěchto elektronických aukcí. 

 

 V tuto chvíli bych ale necht ěl podat jednotnou p ředkládací 

zprávu, ale cht ěl bych postupovat po jednotlivých bodech.  



P10-074571/2013 

 
 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

43 

 

Pokud si mohu dovolit tuto výjimku, p řistoupili bychom 

k bodu po řadové číslo  

 

13/1. 

 

Návrh na vyhodnocení výb ěrového řízení na prodej volných 

bytových jednotek formou elektronické aukce – II. 

 

 

 V tomto p řípad ě  

 

-  bylo ve výb ěrovém řízení 13 byt ů, 

-  prohlídek se zú častnilo 594 zájemc ů a 

-  bylo podáno 156 p řihlášek. 

 

Zárove ň bylo realizováno  

 

-  660 p říhoz ů a 

-  navrhujeme prodej všech 13 byt ů za celkovou cenu  

18 335 166,- korun, 

 

což je navýšení oproti odhadním cenám o 41 %. 

 

 Co je d ůležité v tomto p řípad ě zmínit, protože  

předpokládám, že tato diskuse se tady povede.  

 

 Jedna z ú častnic výb ěrového řízení touto elektronickou 

aukcí podala stížnost proti pr ůběhu této elektronické aukce, 

ve které uvádí, že p ůl minuty p řed koncem elektronické aukce 

učinila p říhoz, ale systém její p říhoz neakceptoval. 

 

 Když jsme se na to dotázali organizátora, ten ve s vém 

vyjád ření uvádí, že se muselo jednat o chybu na stran ě 
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počíta če této ú častnice nebo na cest ě mezi po číta čem a auk čním 

systémem. 

 

 Jenom pro vaši p ředstavu, realizátor této elektronické 

aukce již realizoval 7 výb ěrových řízení, dalších 13 v tomto 

případ ě a v rámci všech t ěchto výb ěrových řízení bylo 

uskute čněno 1006 p říhoz ů, p ři čemž žádný problém auk čního 

systému nezbyl zaznamenán.  

 

 Pro č to říkám? 

 

 Je to samoz řejm ě zásadní v ěc. Byla tady vznesena námitka, 

že n ěkdo ma čkal tla čítko na svém po číta či z domova, ale tento 

příhoz nebyl zaznamenán. 

 

 Vzhledem k tomu, že návrh u tohoto materiálu zní, že to 

nebudeme akceptovat, chci uvést jenom dv ě poznámky 

 

a)  v rámci tohoto systému, hovo řili jsme o tom s panem 

kolegou Narovcem z TOP 09, jsme tam vkládali systém  

zpožd ění p říhoz ů, což znamená, že když n ěkdo p řihodí 2 

minuty p řed koncem aukce, na čítají se další minuty, takže 

je tam spousta času; 

b)  umožňujeme komukoliv, kdo by cht ěl dražit elektronickou 

aukcí, p řijít na Ú řad a tady dražit z po číta če 

v místnosti, kde sedí členové komise, ale i správce 

tohoto elektronického systému tak, aby si nikdo nem ohl 

st ěžovat na to, že došlo k jakémukoliv zpožd ění. 

 

Vzhledem k tomu, že se domníváme, že v rámci desíte k 

aukcí, které už prob ěhly, a to i v rámci této spole čnosti, a 

přitom se jedná o ojedin ělou námitku, navrhuje se, aby k ní 

nebylo p řihlíženo. 
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 Otevírám diskusi k tomuto bodu. (Nikdo se nehlásí. ) 

 

 Diskusí uzavírám a prosím p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 13/1 v p ředloženém zn ění. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji.  

 

 

 Další materiál je uveden pod bodem po řadové číslo  

 

13/2. 

 

Návrh na vyhodnocení výb ěrového řízení na prodej volných 

bytových jednotek formou elektronické aukce – III.  

 

 

 Jedná se o stejný model. Ve výb ěrovém řízení bylo  

 

-  13 byt ů, 

-  prohlídek se ú častnilo 171 zájemc ů, 



P10-074571/2013 

 
 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

46 

-  bylo podáno 74 p řihlášek a  

-  bylo realizováno 418 p říhoz ů. 

 

Navrhujeme prodej t ěchto 13 byt ů za celkovou cenu 

20 507 001,- korun, což je navýšení oproti odhadním  cenám o 27 

procent. 

 

 Také v tomto materiálu je jedna anomálie, kterou v šak 

nepovažuji za nijak složitou. 

 

 V p řípad ě jednoho bytu požádal totiž vít ězný uchaze č o 

opakování elektronické aukce, protože nedopat řením nabídl 13 

milion ů místo 1,3 milionu korun. Týkalo se to bytu 1 + 0, 30 

metr ů čtvere čních. 

 

 Rada m ěstské části snad zcela logicky jeho žádosti 

vyhov ěla a aukce se opakovala. Z tohoto d ůvodu je p ředkládán 

upravený návrh usnesení a na základ ě výsledk ů opakované 

elektronické aukce je navrhován prodej p ředmětného bytu za 

1,485 milionu korun, ale nikoliv tomu, kdo p ůvodn ě nabídl 

zmi ňovaných 13 milion ů, ale oponentovi, který ho vydražil za 

vyšší cenu. 

 

 Proto si opravdu myslím, že je to korektní, napros to 

transparentní. Chyba se samoz řejm ě může stát a každý z nás si 

uvědomuje, že 1 + 0 za 13 milion ů asi není optimální cena za 

takovýto byt. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu.  

 

 O slovo se hlásí kolega Narovec. Prosím. 

 

 

 Pan Narovec: Mám jenom dotaz, pane místostarosto. 
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 Vzhledem k tomu, že jsem se také ú častnil této aukce, tak 

vím, že tam krom ě minimálního p říhozu není také p říhoz 

maximální, takže m ě jenom technicky zajímá, jak se tomu 

účastníkovi mohlo poda řit p řihodit on ěch 11,7 milion ů. 

 

 

 Pan Richter: Já jsem se této aukce neú častnil, takže 

nevím, ale je možné, že tam n ěkdo ty nuly „nacvakal“ a nevšiml 

si toho, ale opravdu netuším. 

 

 O slovo se však hlásí pan Mgr. Ekstein, vedoucí na šeho 

majetkoprávního odboru, takže bych ho požádal o zd ůvodn ění 

této v ěci. Prosím.  

 

 

 Pan Ekstein: Dobrý den! M ěstská část si ve svých 

pravidlech stanovila výši minimálního p říhozu. Výši 

maximálního p říhozu jsme si nestanovili, ale n ěkte ří 

z organizátor ů si ji pro p řehlednost stanovili sami. 

 

 Nap říšt ě budeme chtít, aby ji m ěli všichni, aby to bylo 

jednotné, ale v tomto p řípad ě si organizátor sám tuto výši 

maximálního p říhozu nenastavil a my jsme ji až dosud necht ěli. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Řekl bych k této v ěci sv ůj osobní 

názor a berte ho jako osobní názor Milana Richtera.   

 

 Domnívám se, že by bylo špatn ě, abychom stanovovali 

maximální výši p říhozu, protože m ěstská část chce p řece za 

tyto byty v rámci elektronické aukce dostat co nejv íce a 

jestli n ěkdo p řihodí víc, pak je to p řece dob ře. 
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 Pro č máme imitovat stropem n ěkoho, pro koho ten byt m ůže 

mít skute čně úpln ě jinou hodnotu a prost ě ho p řeplatí?  

 

 To je m ůj osobní názor, ale pokud to zazní jako úprava 

nebo další dopln ění návrhu usnesení, aby se limitovaly výše 

příhoz ů, je to samoz řejm ě na návrhovém výboru, nicmén ě já bych 

pro to nehlasoval. D ěkuji. 

 

 Nikdo další se do diskuse nehlásí, takže žádám p ředsedu 

návrhového výboru o p ředložení návrhu usnesení k tomuto 

materiálu.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 13/2, upozor ňuji, že se jedná o hlasování podle 

dokumentu, na kterém je uvedeno „Vým ěna“, v p ředloženém zn ění, 

protože žádná jiná p řipomínka k návrhu usnesení nep řišla. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 27 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji.  

 

 

 Další materiál je uveden pod po řadovým číslem  

 

13/3. 
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Návrh na vyhodnocení výb ěrového řízení na prodej volných 

bytových jednotek formou elektronické aukce – IV. 

 

 

 Jedná se op ět o  

 

-  13 byt ů, 

-  prohlídek se ú častnilo 410 zájemc ů, 

-  bylo podáno 74 p řihlášek a 

-  bylo realizováno 427 p říhoz ů. 

 

Navrhujeme prodej 11 byt ů za celkovou cenu 16,926 milion ů 

korun, což je navýšení oproti odhadním cenám o 34 % . 

 

 V p řípad ě jednoho bytu nebyla podána žádná p řihláška a 

v p řípad ě jednoho bytu nebyl u čin ěn v rámci elektronické aukce 

žádný p říhoz.  

 

 Otevírám diskusi. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Zavírám diskusi a žádám návrhový výbor o p ředložení návrhu 

usnesení.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 13/3 beze zm ěny. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 
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-  PRO hlasovalo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji.  

 

 

 Další materiál je uveden pod bodem po řadové číslo 

 

13/4. 

 

Návrh na vyhodnocení výb ěrového řízení s elektronickou aukcí 

na prodej nemovitosti – domu číslo popisné 180 s jeho 

příslušenstvím a pozemk ů parcelní číslo 3154, 316/1, 316/3 a 

316/9, katastrální území Záb ěhlice, ulice Záb ěhlická 180/59. 

 

 

 Tady se nejedná o byty, ale o volný d ům se šesti a mén ě 

byty. 

 

-  Prohlídky domu se ú častnilo 7 zájemc ů, 

-  elektronické aukce se ú častnili 2 zájemci, 

-  byly u čin ěny pouze 2 p říhozy, 

-  cena domu dle znaleckého posudku činila 7,981 milion ů 

korun, 

-  v rámci elektronické aukce činila vít ězná nabídka K č 

8 270 430,-. 

 

Pro úplnost je korektní uvést, že se jednalo o opak ované 

výb ěrové řízení formou elektronické aukce. 

 

 První výb ěrové řízení bylo zastupitelstvem zrušeno, 

protože zde byl pouze jeden zájemce a byl u čin ěn pouze jeden 

příhoz.  
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 Do aukce se p řihlásila stejná spole čnost jako tenkrát, ale 

k tomu ješt ě jedna, ale protože žijeme v dob ě, která je plná 

šíleností, podezírání a nevím čeho všeho, rada m ěstské části a 

náš odbor celou záležitost prošet řily a na základ ě kontroly 

výpis ů ú častník ů této elektronické aukce, tzn. on ěch dvou 

účastník ů, z obchodního rejst říku nelze vylou čit jejich 

majetkové propojení. 

 

 P řestože podmínky výb ěrového řízení tuto skute čnost 

nezakazují, pro jistotu p ředkládáme dv ě varianty návrhu 

usnesení, a to 

 

-  schválení prodeje nebo  

-  zrušení tohoto výb ěrového řízení, 

 

protože je tady d ůvodná pochybnost, že se m ůže jednat o 

propojené spole čnosti.  

 

 Zárove ň znovu opakuji, že tato aukce se konala už podruhé:  

 

-  jednou tam byl jeden zájemce, stejný jako ve druhém  kole, 

-  podruhé tam byli dva, možná majetkov ě propojení. 

 

Máme tudíž variantu A a B, ale d říve, než dám hlasovat o 

některé z nich, otevírám diskusi k tomuto bodu a možn á by 

stálo za to, aby se p ředsedové klub ů, t řeba minimáln ě n ějakým 

způsobem k této záležitosti vyjád řili, protože toto 

rozhodování skute čně není jednoduché a já bych nerad, abychom 

se následn ě do čkali jakékoliv kritiky, jestli jsme zrušili či 

nikoliv.  

 

 Pro úplnost říkám, že pokud toto výb ěrové řízení zrušíme, 

může se stát, že se nikdo nep řihlásí, protože toho jednoho 
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nebo dva propojené zájemce to možná už ani nebude z ajímat, 

protože už je to ani nebude bavit, anebo jim to pro dáme a pak 

zase n ěkdo m ůže říkat, že tyto spole čnosti možná byly 

propojeny. Proto na to sami upozor ňujeme p ředem. 

 

 D ěkuji a otevírám diskusi k tomuto materiálu. 

 

 O slovo se hlásí kolega Vinš. Prosím. 

 

 

 Pan Vinš: Cht ěl jsem se k tomu vyjád řit stejn ě, aniž bych 

byl p ředsedou klubu. Já jsem v tomhle prost ě pragmatik. 

 

 Tvrdím, že zájmem m ěstské části je prodat tento d ům za co 

možná nejvyšší cenu, takže v tuto chvíli by všechny  naše kroky 

měly sm ěřovat k tomu, abychom to prodali za co nejvyšší cenu  a 

všechny v ěci kolem, o kterých jste, pane místostarosto, 

hovo řil, jasn ě ukazují, že to asi za vyšší cenu z řejm ě opravdu 

neprodáme. 

 

 Jestli se tam staly n ějaké technické anomálie, je jedna 

věc, nicmén ě si myslím, že vyšší částku nejsme schopni získat, 

naopak riskujeme, že v budoucnosti nedostaneme v ůbec nic, 

takže podporuji variantu, abychom to prodali. D ěkuji. 

 

 

 Pan Richter: Také d ěkuji. Dále se o slovo hlásí první 

místostarosta Novák. Prosím.  

 

 

 Pan Novák: Děkuji za slovo. V podstat ě chci zopakovat to, 

co řekl m ůj p ředřečník. 
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 Nevyjad řuji se jako p ředseda klubu, stejn ě jsem se cht ěl 

vyjád řit a zeptat, takže tímto se znovu ptám, aby to zazn ělo 

jasn ě a transparentn ě. 

 

 Jestliže by tito dva zájemci byli majetkov ě propojeni, 

bylo by to nezákonné. 

 

 

 Pan Richter: V tuto chvíli řídím sch ůzi, takže se táži: 

pane první místostarosto, koho se ptáte? 

 

 

 Pan Novák: Zřejm ě p ředkladatele, nebo nám to tady možná 

zodpoví pan šéf majetkoprávního odboru.  

 

 

 Pan Richter: Jestli se ptáte m ě, mohu pouze upozornit, že 

tento materiál prošel radou m ěstské části a já tento materiál 

předkládám čist ě formáln ě, aby ho n ěkdo uvedl. 

 

 Jinak je to materiál m ěstské části, kde já jsem pouze 

řadovým zástupcem starosty, zatímco vy jste prvním 

místostarostou. (Šum v jednacím sále.´) 

 

 Vidím však, že je p řipraven kolega Ekstein. 

 

 

 Pan Novák: Dobře, rozumím tomu. Tady je ur čitá 

posloupnost, takže m ůj dotaz, jestliže jsem první 

místostarosta, sm ěřuje na starostu. (Oživení.) 

 

 

 P ředsedající: Na co se to ptáte? (Bou řlivá odezva.) 
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 Pan Novák: Dobře, o vysv ětlení bych poprosil pana magistra 

Eksteina.  

 

 

 Pan Ekstein: Možná bych to doplnil. 

 

 Z obchodního rejst říku vyplývá, že v první řadě nelze 

vylou čit personální propojení, protože v každé spole čnosti 

funguje jeden z manžel ů, ale to samoz řejm ě neznamená, že nutn ě 

musí být majetkov ě propojeni, ale k tomu dotazu.  

 

 Ur čit ě to není nezákonné a v žádném p řípad ě to není ani 

v rozporu s podmínkami tohoto výb ěrového řízení tak, jak bylo 

vypsáno. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Do diskuse se dále hlásí Martin Hejl. 

Prosím.  

 

 

 Pan Hejl: Děkuji za slovo. Po této ob čerstvující vložce se 

t ěžko m ůžu vyjad řovat, ale jako klub jsme to jmenovit ě 

neprobírali, takže za klub mohu pouze konstatovat, že nikdo 

k tomu nevznese p řipomínky. Z toho mohu tudíž usuzovat i názor 

ODS prodat. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Slovo má paní kolegyn ě Cabrnochová. 

Prosím.  

 

 

 Paní Cabrnochová: Děkuji. Ano, po formální stránce je 

všechno v po řádku, splnili všechny podmínky, které m ěli, ale 
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když se na to podíváme z etického hlediska, nep řijde mi to 

úpln ě čisté, takže se zdržím. (Oživení.) 

 

 

 Pan Richter: O slovo se hlásí kolega Vinš. Prosím.  

 

 

 Pan Vinš: Fantastický, paní kolegyn ě, fantastický! Jaké 

etické hledisko bylo porušeno? Mají n ěkde pihy nebo co? Fakt 

nechápu, jaké etické hledisko bylo porušeno. 

 

 My jsme to v podmínkách opravdu nem ěli. Prob ěhlo to dv ěma 

veřejnými aukcemi, takže absolutn ě nerozumím tomu, pro č bychom 

dnes nem ěli ten d ům někomu prodat. 

 

 Chcete říct, a vezmete si to na zodpov ědnost, že dostaneme 

víc pen ěz? Nebo ten d ům neprodáme a o ty peníze p řijdeme? Nebo 

jak to bude? 

 

 Co kdo v tomto p řípad ě porušil? Nikdo nic neporušil. 

Konaly se dv ě ve řejné aukce a máme nejvyšší nabídkovou cenu. 

Nechápu, pro č bychom to nem ěli prodat.  

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O slovo se dále hlásí kolega Novák. 

Prosím. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji za slovo. Te ď už se budu vyjad řovat jako 

předseda klubu a mohu říci, že klub ČSSD tento návrh podpo ří. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. S technickou poznámkou se hlásí paní 

Čunátová. Prosím.  



P10-074571/2013 

 
 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

56 

 

 Paní Čunátová: Děkuji. Nev ěděla jsem, jestli se mám 

přihlásit do rozpravy anebo jenom jako zastupitelka, ale 

v obou pozicích, v jakých dnes jsem, mohu říct, že tento 

prodej podpo říme. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O slovo se dále hlásí paní 

místostarostka Cabrnochová. I když p řihlášena není, myslím, že 

je korektní dát dám ě slovo.  

 

 Prosím o vaše vyjád ření.  

 

 

 Paní Cabrnochová: Děkuji vám. Cht ěla bych reagovat na pana 

kolegu Vinše. 

 

 Já ne říkám neprodejte to. Jestliže vy s tím problémy 

nemáte, hlasujte pro, ale mn ě to nep řijde čisté, takže já 

prost ě tento prodej nepodpo řím. 

 

 Myslím si, že když te ď tento d ům neprodáme, tak se také 

sv ět nezbo ří, tak nám z ůstane v majetku a m ůžeme ho prodat, až 

bude t řeba lepší situace na realitním trhu, t řeba také ne, ale 

takové rozhodnutí prost ě mám. D ěkuji. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. V tuto chvíli se kolega Vinš hlásí 

pot řetí, ale chci se zeptat právník ů, zda v rámci našeho 

Jednacího řádu m ůže nezávislý, řadový zastupitel vystoupit 

pot řetí. 

 

 (Po porad ě.) 
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 Nemůže sice vystoupit pot řetí, ale musím dát hlasovat o 

tom, zda kolega Vinš, řadový, nezávislý zastupitel, m ůže 

vystoupit pot řetí. 

 

 P řipravme se proto na hlasování. Dávám o tomto návrhu  

hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 22 zastupitel ů, 

-  4 byli proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Návrh byl schválen a kolega Vinš m ůže hovo řit. Prosím.  

 

 

 Pan Vinš: Panu místostarostovi bych úvodem řekl, že nejsem 

tak úpln ě řadový zastupitel, protože jsem p ředseda klubu. 

(Šum.) D ěkuji.  

 

 Chápu, co nám říká paní místostarostka, jenom jsem 

neslyšel argumentaci. 

 

 T ěchto v ěcí jsem te ď často sv ědkem na magistrátu. Slyším 

spoustu v ěcí, pro č n ěkdo n ěco chce nebo nechce, říká, pro č 

někdo n ěco říká, nicmén ě cht ěl bych slyšet jasnou argumentaci, 

pro č říkáte „neprodat“. Co se stalo, pro č to neprodáme?  

 

 Říkáte: já mám tento názor, vy máte jiný, ale nepodp oříte 

to ni čím, čím byste m ě p řesv ědčila o tom, že mám hlasovat 

proti. To mn ě vadí. 
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 P ředsedající: Jako starosta bych vstoupil do této diskuse. 

 

 Cht ěl bych vás poprosit, kolegyn ě a kolegové, nechme si 

své názory, nechme i ty názory druhých, a jestli pa ní kolegyn ě 

Cabrnochová řekla sv ůj názor, bu ďme za n ěj rádi a necht ějme 

tyto názory tady p řekři čet. D ěkuji.  

 

 

 Pan Richter: Pan starosta má samoz řejm ě právo vystoupit 

vždycky, má vždycky pravdu, ale s technickou poznám kou se op ět 

hlásí kolega Vinš. Doufám, že se nesnaží obejít Jed nací řád, 

protože by mu to neprošlo ani jako p ředsedovi klubu 

Nezávislých. 

 

 Máte slovo. 

 

 

 Pan Vinš: Mám jenom technickou poznámku pro pana starostu. 

 

 My jsme tady od toho, abychom si tady vy říkávali své 

názory. Doufám, že nám v tom nechcete bránit. D ěkuji.  

 

 

 Pan Richter: To byl nesoulad v klubu Nezávislých 

(oživení), ale byla to skute čně technická poznámka. 

 

 Vzhledem k tomu, že jsem zde jako p ředkladatel, dovolím si 

ujmout se hlasování, vzít si slovo místo návrhového  výboru a 

předložit návrhy usnesení. 

 

 Máme p řipravenu variantu A a variantu B. Varianta A 

navrhuje „schválit“, varianta B „neschválit“. 
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 D ělal jsem si tady analýzu vystoupení jednotlivých 

předsed ů klub ů a zaznamenal jsem v ětšinový názor pro 

schválení, nechal byl tudíž jako první hlasovat o v ariant ě A, 

tzn. „schvaluje“, a pokud by neprošla, budeme hlaso vat o 

variant ě B. 

 

 Hlasujeme o variant ě A, tzn. „bereme na v ědomí informaci a 

schvalujeme vyhodnocení výb ěrového řízení“. 

 

 O tomto návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování. ) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 19 zastupitel ů, 

-  1 byl proti, 

-  6 se hlasování zdrželo. D ěkuji. 

 

Tato varianta byla schválena. 

 

 

 Jako řídící sch ůze jsem zaznamenal n ěkolik požadavk ů na 

přestávku, která by byla pro naše kolegyn ě a kolegy p řestávkou 

čist ě hygienickou. 

 

 O slovo se ale ješt ě hlásí paní místostarostka Kleslová. 

Prosím.  

 

 

 Paní Kleslová: Mám prosbu, jestli by nebylo možné krom ě 

navržené p řestávky zapnout ješt ě n ějakou klimatizaci, protože 

se tady nedá dýchat? 
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 Pan Richter: Prosím technické zázemí našeho sálu, aby 

zvýšilo proud vzduchu do tohoto prostoru a zárove ň bych si 

dovolil vyhlásit 10minutovou p řestávku. D ěkuji. 

 

x x x 

 

 

 Pan Richter: Dámy a pánové, budeme pokra čovat v našem 

jednání.  

 

 Vzhledem k tomu, že se op ět jedná o bod, který p ředkládám 

já, vzal bych si úvodní slovo. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu programu, kte rým 

je bod po řadové číslo 

 

14. 

 

Informace o pr ůběhu prodeje domu číslo popisné 268 a 286 s 

jeho p říslušenstvím a pozemk ů parcelní číslo 4048/6, 4048/4, 

4049/3 a 4049/2, katastrální území Strašnice, ulice  

Mirošovická 268/12 a 286/14, Družstvu Mirošovická 1 214, bytové 

družstvo.  

 

 

 Jedná se o prodej domu se 6 a mén ě byty právnické osob ě 

tvo řené oprávn ěnými nájemci na základ ě schválené výjimky ze 

Zásad. 

 

 Kupní smlouva byla uzav řena 25. b řezna t.r. a činila 10,81 

milion ů korun. Termín pro zaplacení této kupní ceny je 

stanoven na 12. června 2013, což už uplynulo, a lh ůta pro 
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zaplacení byla stanovena 30 dní ode dne p řevzetí výzvy 

k úhrad ě. 

 

 Kupující tímto žádají o prodloužení termínu pro úh radu 

kupní ceny do 13. 7. 

 

 Uzav řená kupní smlouva prodloužení termínu pro zaplacení  

nepřipouští. 

 

 Vzhledem k tomu, že v podobných p řípadech, kdy se jednalo 

o první žádost, znovu opakuji, že o první žádosti 

k prodloužení lh ůty pro zaplacení kupní ceny zastupitelstvo 

městské části vždy souhlasilo, návrh rady m ěstské části je 

fakticky na uzav ření nové kupní smlouvy, rozum ějme nové ve 

stejném zn ění, ale jediné, co se m ění, je, že lh ůta pro 

zaplacení bude stanovena do 31. 7. 2017. 

 

 Opakuji, že když se to týkalo prvních žádostí o 

prodloužení, zastupitelstvo vždy souhlasilo. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím návrhový výbor o p ředložení 

návrhu usnesení. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 14 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám 

hlasovat.(Probíhá hlasování.) 
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Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  3 se hlasování zdrželi. D ěkuji. 

 

Tento bod byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo 

 

15. 

 

Informace o pr ůběhu prodeje domu číslo popisné 2032 s jeho 

příslušenstvím a pozemk ů parcelní číslo 2084 a 2085, 

katastrální území Záb ěhlice, ulice Macešková 2032/37. 

 

 

 Jedná se op ět o d ům se 6 a mén ě byty a je zde p ředložen 

návrh na prodej tohoto domu tvo řeného oprávn ěnými nájemci. 

 

-  Kupní smlouva byla uzav řena 7. b řezna t.r. a činila 8,69 

milion ů korun,  

-  termín pro zaplacení kupní ceny byl 13. 6. a  

-  lh ůta pro zaplacení stanovena na 60 dní ode dne p řevzetí 

výzvy k úhrad ě. 

 

Kupující tímto žádají o prodloužení termínu pro úhr adu 

kupní ceny taktéž do 13. 7. 

 

 V obdobných p řípadech jako v tom minulém jsme jim vždy 

vyhov ěli, takže navrhujeme prodloužit lh ůtu pro zaplacení 

kupní ceny do 13. 7. 
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 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím návrhový výbor o p ředložení 

návrhu usnesení. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 15 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 26 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento bod byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem programu dnešního zasedání je bod po řadové 

číslo 

 

16. 

 

Informace o pr ůběhu prodeje domu číslo popisné 2216 s jeho 

příslušenstvím a pozemk ů parcelní číslo 3975, 3983/5 a 3983/6, 

katastrální území Vinohrady, ulice U zdravotního ús tavu 2216. 
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 Op ět se jedná o d ům se 6 a mén ě byty, který byl nabídnut 

k prodeji oprávn ěným nájemc ům, kte ří jako p řednostní zájemci 

v rámci výb ěrového řízení dorovnali nejvyšší nabídku. 

 

 Odhadní cena je 14,596 milion ů korun a kupní cena, která 

vzešla z elektronické aukce, činí 16,8 milion ů korun. 

 

 Oprávn ění nájemci ve stanovené lh ůt ě do 22. dubna t.r. 

nezaplatili, zastupitelstvo jim prodloužilo možnost  zaplacení 

do 23. kv ětna, nicmén ě nezaplatili ani v prodloužené lh ůt ě. 

 

 Požádali o další prodloužení, ale bohužel nespecif ikovali 

délku tohoto prodloužení.  

 

 Vzhledem k tomu, že vít ěz elektronické aukce má nadále v 

souladu s výsledky výb ěrového řízení zájem o koupi tohoto 

domu, rada navrhuje  

 

-  odstoupení od smlouvy v souladu se Zásadami s vít ězem 

výb ěrového řízení, a 

-  druhou alternativou je prodloužení kupní lh ůty pro 

zaplacení do 31. 7. 

 

Na záv ěr jenom pro úplnost uvádím, že na základ ě podn ětu 

vít ěze elektronické aukce bylo zjišt ěno, že d ům je oprávn ěnými 

nájemci uvád ěn na realitním serveru a je nabízen k prodeji za 

24 milion ů.  

 

 Ješt ě jednou bych to zopakoval:  

 

-  prob ěhla elektronická aukce, 

-  tam n ěkdo zvít ězil, 

-  oprávn ění nájemci dorovnali, 

-  my jsme jim nezaplatili ve lh ůt ě, 
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-  umožnili jsme jim prodloužení, takže nezaplatili, 

-  mezitím na realitních serverech inzerují prodej za vyšší 

cenu, 

-  ani na druhé prodloužení nereagovali a 

-  te ď nás žádají bez ur čení doby o prodloužení lh ůty, 

 

a proto rad ě objektivn ě došla trp ělivost a říká: nezlobte se, 

ale dvakrát jste nereagovali, prost ě je tady zájemce, který má 

stále zájem v elektronické aukci a snahou je tento dům prodat. 

 

 V návrhu usnesení je p řipravena  

 

-  varianta A, kde schvalujeme prodej tomu zájemci, kt erý 

v elektronické aukci dražil, a 

-  varianta B, která schvaluje prodloužení lh ůty oprávn ěným 

nájemc ům, kte ří jakoby dorovnali. 

 

Otázka je, jak se k tomu zastupitelstvo postaví, a tady 

očekávám docela hojnou diskusi k tomuto materiálu, pr otože 

tato situace skute čně není jednoduchá.  

 

 Otevírám diskusi a žádám prvního místostarostu pan a kolegu 

Nováka, aby se tomu vyjád řil. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji za slovo a plním o čekávání svého kolegy, 

ale nyní k této žádosti. 

 

 Jedná se o oprávn ěné nájemce a nikdo ur čit ě nechce krátit 

jejich práva. Zásady jsou ud ělány tak, že tito oprávn ění 

nájemci mají velká práva, m ůžou dorovnávat atd., ale v genezi, 

kterou jsme tady slyšeli, vznikají ur čité pochybnosti. 
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 Když se podíváte do tohoto materiálu a najdete si poslední 

stranu, kde je vlastní žádost t ěchto oprávn ěných nájemc ů, 

potom kdybych žádal o n ějakou službu nebo n ějaký odpustek ve 

výši tak řka 17 milion ů korun, p řiložil bych t řeba doklady o 

tom,  

 

-  že jsem o tento úv ěr žádal v bance,  

-  co všechno jsem pro to ud ělal,  

-  jak jsem plnil lh ůty nebo  

-  pro č jsem je nemohl splnit,  

 

ale tady nic takového nevidím. Tady je na jednom pa píru 

uvedena žádost jako taková, bez jakéhokoliv zd ůvodn ění, navíc 

schází i termín do kdy. 

 

 Když jsme na klubu ČSSD tento materiál probírali, tak jsme 

na základ ě skute čností, které jsem uvedl, dosp ěli k záv ěru, že 

tuto žádost oprávn ěných nájemc ů nepodpo říme. 

 

 Budiž jim to i jiným pou čením, ale na druhou stranu jim 

nic nebrání v tom znovu se do této aukce p řihlásit a svá práva 

tam uplatnit. D ěkuji. 

 

 

 Pan Richter: Také d ěkuji. dalším p řihlášeným je kolega 

Vinš. Prosím.  

 

 

 Pan Vinš: Původn ě jsem cht ěl mluvit o n ěčem jiném, nicmén ě 

musím reagovat na pana prvního místostarostu. 

 

 Pan první místostarosta by si m ěl uv ědomit, že my jako 

zastupitelstvo jsme schválili ur čité podmínky prodeje. 
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 Rozumím tomu, že ve finále to bylo politické rozho dnutí, 

protože my, pravicové strany, jsme m ěly p ředstavu, že tyto 

podmínky prodeje budou pon ěkud jiné. Ve chvíli, kdy jsme tyto 

podmínky stanovovali tak, že tyto oprávn ěné nájemníky necháme 

dorovnávat cenu, jsme s n ěčím takovým museli p řece po čítat. 

 

 Znovu říkám, že oni dnes neporušili ani gram toho, co my 

od nich žádáme. Nemá proto smysl se o tom dále bavi t. Opakuji, 

že jsme s tím samoz řejm ě mohli po čítat. My jsme si to 

uvědomovali, když jsme to schvalovali, nicmén ě dnes je tato 

situace taková, jaká je, a myslím si, že fakt, že n ěkdo 

takovýmto zp ůsobem d ům nebo byt koupí, a to m ůže být kdekoliv 

jinde, a chce ho prodat, neporušuje ani zákon, ani naše 

podmínky prodeje, neporušuje v ůbec nic. 

 

 Nechápu proto, pro č ČSSD chce v tuto chvíli n ějakým 

způsobem pop řít to, co tady schválila na minulých 

zastupitelstvech. Nerozumím tomu. 

 

 

 Pan Richter: O slovo se hlásí kolega Šnajdr. Prosím. 

 

 

 Pan Šnajdr: Chci se zeptat, pane starosto. Jaké orienta ční 

číslo má tento d ům. 

 

 Když jsme se o tom poprvé bavili už p řed rokem, docela 

pečliv ě jsem všechny domy v této ulici studoval a zjistil 

jsem, že u jednoho z nich je výrazn ě velká parcela, na které 

je možné teoreticky postavit ješt ě další d ům, takže tam to 

svádí k t ěmto spekulacím. 

 

 Chci se proto zeptat, jestli náhodou toto orienta ční číslo 

neznáte, abych v ěděl, o jaký d ům se jedná. 
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 Pan Richter: Jenom technicky bych se zeptal, koho tím 

starostou myslíte.  

 

 

 Pan Šnajdr: Omlouvám se, ale jsem mírn ě zmaten. (Oživení.) 

Děkuji. 

 

 P ředpokládám tudíž, že otázka sm ěřovala na m ě. Je to U 

zdravotního ústavu 2216, což je uvedeno v tisku. 

 

 

 Pan Šnajdr: To je číslo popisné. Myslím si, že d ům 

s extrémn ě velkým pozemkem má číslo orienta ční 12. 

 

 

 Pan Richter: Prosím, aby to up řesnil pan kolega Ekstein, 

abychom si vyjasnili technickou nesrovnalost. (D ěje se.) 

 

 Je to číslo 14 a 16.  

 

 

 Pan Šnajdr: Kolega mi to vyhledal a říká, že tam je 

pozemek 1500 m2, takže to bude ono. 

 

 Musím tudíž souhlasit s panem kolegou Vinšem, prot ože jsem 

cht ěl říct n ěco podobného, ale na druhou stranu je to ryzí 

spekulace v tom, že je tam velký pozemek, takže oni  shodou 

okolností mají výhodu oproti t ěm, kte ří tam mají pozemek 

výrazn ě menší.  

 

 Te ď jsem tak trochu bezradný a p řiznám se, že nevím, jak 
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mám hlasovat. Cht ěl bych se rozhodnout podle nejlepšího v ědomí 

a sv ědomí, ale nejsem si prost ě jist. 

 

 

 P ředsedající: S dovolením bych vstoupil do této diskuse, 

protože bych cht ěl zvednout ješt ě druhou stranu této mince. 

 

 Možná tady hovo říme o právech t ěch, kte ří m ůžou dorovnat, 

ale tady jsou p řece i práva toho, kdo tuto sout ěž vyhrál. A je 

na nás vždy posoudit ob ě misky vah. P řipomínám proto, že jsme 

se ješt ě nebavili o tom, že n ěkdo vyhrál a stal se vít ězem.  

 

V tuto chvíli p říklonem n ěkterých z nás na stranu t ěch, 

kte ří mají více než p ůl roku uloženou jistinu v bance 

prost řednictvím n ěkoho, kdo m ěl tuto možnost, pravidla to 

umožňovala, a už pot řetí žádají o prodloužení, a objevuje se 

tady ur čitá možnost spekulace, že tito lidé to ve své podst at ě 

cht ějí koupit jenom proto, aby na tom vyd ělali, nevím, jenom 

říkám, že to jsou informace, které se mi objevují 

v myšlenkách, jak rozhodnout, jsem tady nezaznamena l ješt ě 

jednu základní v ěc. Jsou tu totiž ješt ě ti, kte ří vyhráli a 

mají také svá práva.  

 

 

 Pan Richter: Děkuji panu starostovi. O slovo se dále hlásí 

paní Kleslová, místostarostka m ěstské části Praha 10. Prosím. 

 

 

 Paní Kleslová: Dobrý den! Řekla bych k tomu sv ůj názor 

právni čky.  

 

 Podle m ě tato žádost v ůbec nespl ňuje právní náležitosti, 

neboť o prodloužení by už musela žádat i paní *******. O d ní 
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tady žádná žádost není, je zde pouze žádost pana ** ***** a 

navíc tam není uvedena lh ůta.  

 

 Proto když jsme se o tom bavili na klubu, bylo nap rosto 

jednozna čné, že klub ČSSD nebude chtít tuto žádost prodloužit, 

protože nespl ňuje nic z toho, co už řekl pan první 

místostarosta. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Kolega Vinš se hlásí podruhé. Prosím. 

 

 

 Pan Vinš: Budu asi reagovat dvakrát, a to 

 

1)  na pana kolegu Šnajdra. 

 

Pravda je, že jsme stanovili ur čité podmínky prodeje, 

schválili jsme i tento d ům zahrnutý do prodeje, schválili jsme 

cenu, za kterou se má prodávat.  

 

 Prob ěhlo to ve řejnou aukcí, ale pak se stalo to, co jsme 

v našich podmínkách umožnili, aby se stalo, že tito  oprávn ění 

nájemci tuto cenu prost ě dorovnali. 

 

 Te ď si m ůžeme konkrétn ě povídat o čem chceme, ale celá 

tato záležitost byla schválena, všechno prob ěhlo tak, jak 

mělo, nebyl porušen zákon ani podmínky prodeje. 

 

2)  na paní dr. Kleslovou. 

 

Skvělý. Možná bych doporu čil našemu právnímu odboru, aby 

si n ějakým zp ůsobem paní doktorku Kleslovou najal, pardon, ono 

to nelze, to ne, to ned ělejme. 
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 Nicmén ě doufám, že náš právní odbor má pod kontrolou to, 

že tato žádost je v po řádku, a proto ji takto p ředkládáme. 

 

 Rozumím tomu, že říkáte, že je n ěco špatn ě, pan p ředseda 

to říkal jinak, tam jsem neslyšel žádné právní zpochybn ění a 

jestliže tvrdíte, že je to špatn ě, pak je pot řeba, aby se 

k tomu n ěkdo z našeho právního vyjád řil. 

 

 

 Pan Richter: Já jako řídící sch ůze vidím v tuto chvíli dv ě 

možnosti: 

 

a)  požádat pana Mgr. Eksteina o technické vyjád ření, 

b)  požádat o slovo řádně p řihlášenou radní paní Jiráskovou. 

 

Pane kolego Vinši, jenom chci říct, že fakt, že na 

majetkoprávní odbor p řijde žádost o prodloužení termínu a 

možná nemusí mít všechny právní náležitosti, není r ozhodující, 

protože my p řece chceme, abychom tady na zastupitelstvu 

jednali o všem, abychom to p ředkládali, protože ne každý má 

právní vzd ělání jako vy nebo paní dr. Kleslová, by ť se vaše 

právní názory v tomto rozcházejí, ale na druhou str anu je 

přece dob ře, že tady o tom vedeme tuto diskusi a že tato 

žádost je p ředložena. 

 

 Neumím si p ředstavit, že bychom řekli: my tuto žádost 

nepředložíme, protože je podepsána jenom jedním ze dvou  

manžel ů, jestli jsem to dob ře pochopil, a proto o tom jednat 

nebudeme. To by ale bylo zásadn ě špatn ě.  

 

 Chápu, že vy nenesete žádnou odpov ědnost, protože jste 

Nezávislý, ale my tuto odpov ědnost máme. 

 

 Prosím pana Mgr. Eksteina o odpov ěď. 
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 Pan Ekstein: Ješt ě jednou dobrý den! Pokusil bych se tuto 

problematiku posunout tam, kam podle mého názoru sp rávn ě 

pat ří. 

 

 Jak už tady zazn ělo, prob ěhla elektronická aukce, ve které 

někdo zvít ězil. Oprávn ění nájemci tak, jak jim umož ňovaly naše 

Zásady, dorovnali kupní cenu a tudíž s nimi byla uz avřena 

kupní smlouva. A te ď to hlavní, co tady až dosud nezazn ělo. 

 

 Tito kupující tuto smlouvu prost ě porušili, protože 

nezaplatili v čas, tak jak m ěli. Již jednou požádali 

zastupitelstvo o prodloužení lh ůty pro zaplacení a 

zastupitelstvo jim vyhov ělo. 

 

 Te ď žádají znovu, a to žádostí, která a ť už má nebo nemá 

pot řebné náležitosti, podle mého názoru je to již troch u nad 

rámec dobré v ůle a v podstat ě ani ne říkají, o kolik by to 

cht ěli prodloužit a jejich zd ůvodn ění je také trochu na hran ě. 

 

 Proto je tady variantní návrh, a to  

 

-  buď od této smlouvy odstoupit a uzav řít smlouvu s vít ězem 

elektronické aukce, 

-  anebo ji prodloužit o lh ůtu, kterou jsme dovodili na 

majetkoprávním odboru, tzn. do konce července,  

 

aby bylo možné reáln ě p ředpokládat, že zaplatí, anebo znovu 

požádají o prodloužení lh ůty. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji za odpov ěď, která vyjas ňuje celou v ěc, 

a prosím, aby se slova ujala paní radní Jirásková. 
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 Paní Jirásková: Dobré odpoledne! Cht ěla bych podat návrh 

na ukon čení diskuse a nech ť každý vyjád ří sv ůj názor 

hlasováním. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Sice se hlásí o slovo další, ale 

zazn ěl tady jasný návrh a já jako řídící sch ůze o n ěm musím 

dát v tuto chvíli hlasovat. 

 

O tomto návrhu na ukon čení diskuse dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 13 zastupitel ů, 

-  10 bylo proti, 

-  4 se hlasování zdrželi. D ěkuji. 

 

Tento návrh schválen nebyl. 

 

 Diskuse tudíž pokra čuje a o slovo se hlásí kolega Weinert. 

Prosím. 

 

 

 Pan Weinert: Děkuji za to, že jsme mi umožnili vystoupit. 

 

 P řečetl jsem si d ůvodovou zprávu a její poslední dv ě v ěty 

zní: 

 

 „V dalším podn ětu JUDr. Procházky je uvedeno, že realitní 

spole čnost AZ Byty, s.r.o., údajn ě zastupující p řednostní 
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zájemce vyvíjí snahu d ům prodat. Uvedené podn ěty nebyly ze 

strany m ěstské části Praha 10 dále prov ěřovány.“ 

 

 D ělá to na m ě dojem, že pan oprávn ěný p řednostní zájemce 

nejd řív jedná o prodeji tohoto domu za mnohem v ětší cenu, a 

protože se zatím nem ůžou dohodnout, nesplatil svou kupní cenu 

a hovo ří o n ějakých nestandardních úv ěrových možnostech atd. 

 

 Navazuji na slova pana prvního místostarosty, že k dyby 

tomu tak bylo, p ředložil by žádost o úv ěr a zastupitelstvo by 

mu ur čit ě vyhov ělo, protože víme, jak fungují banky a co 

všechno cht ějí, nicmén ě to neu činil. 

 

 Jsem proto pro variantu odstoupit od kupní smlouvy . 

Děkuji.  

 

 

 Pan Richter: Také d ěkuji. Vzhledem k tomu, že nikdo další 

se do diskuse nehlásí, já jako v tuto chvílí řídící sch ůze si 

proto dovolím podle toho, jak jsem „nasál“ nálady a  názory 

jednotlivých člen ů, možná i nejistotu, postupovat po 

jednotlivých variantách. 

 

 Nejd říve budeme hlasovat o variant ě A a pokud neprojde, 

pak o variant ě B. 

 

 Varianta A je formulována „schvaluje“ odstoupení o d kupní 

smlouvy a prodej domu vít ězovi aukce. 

 

Dávám o této variant ě hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 22 zastupitel ů, 
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-  3 byli proti, 

-  2 se hlasování zdrželi. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen ve variant ě A, takže náš 

majetkoprávní odbor ví, co má d ělat  

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  

 

17. 

 

Návrh na vyhodnocení výb ěrového řízení na podání žádostí o 

odkup pronajatých nebytových jednotek se stanovením  minimální 

ceny.  

 

 

 Tento materiál op ět p ředkládám já.  

 

 Jedná se o prodej nebytových prostor v domech, kte ré se 

prodávají dle provád ěcího p ředpisu privatizace. 

 

 Tento materiál obsahuje t ři pronajaté nebytové prostory na 

základ ě výsledk ů výb ěrového řízení a p říjem pro m ěstskou část 

by v p řípad ě schválení činil 2 128 710,- korun. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto materiálu. (Nikdo se neh lásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám návrhový výbor o p ředložení 

návrhu usnesení.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 17 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 
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 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 28 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji.  

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

uvedený pod po řadovým číslem  

 

18. 

 

Návrh na vyhodnocení výb ěrového řízení na podání žádostí o 

odkup volných nebytových jednotek se stanovením min imální ceny 

a na jejich prodej. 

 

 

 Jedná se o prodej nebytových prostor v domech, kte ré se 

prodávají dle provád ěcího p ředpisu privatizace, a to op ět 

v souladu se Zásadami. V tuto chvíli jde o prodej 4  volných 

nebytových prostor na základ ě výsledk ů výb ěrového řízení.  

 

 Pokud to schválíme, kolegyn ě a kolegové, p říjem pro 

městskou část bude 3 297 350,- korun.  

 

 Otevírám diskusi k tomuto materiálu. (Nikdo se neh lásí.) 
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 Uzavírám diskusi a žádám návrhový výbor o p ředložení 

návrhu usnesení.  

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 18 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji.  

 

 

 Další materiál je uveden pod bodem po řadové číslo 

 

19. 

 

Návrh na prodej pozemk ů dle vymezeného celku. 

 

 

 Jedná se o blok materiál ů uvedených pod body po řadové 

číslo 19/1 – 19/7, ke kterým bych p řednesl jednotnou 

předkládací zprávu. Myslím si, že tak to bude správné . 

 

 Jedná se o to, že v rámci dávek I. – XII. etapy 

privatizace byly dle tehdy platného provád ěcího p ředpisu, 

nikdo z nás tady v té dob ě nesed ěl, prodávány právnickým 

osobám, zejména družstv ům, bytové domy.  
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 Zastav ěné a související pozemky využívali noví vlastníci 

na základ ě nájemních smluv. Jinými slovy tyto pozemky nebyly 

sou částí prodeje t ěchto dom ů, na čemž se technicky shodneme, 

že bylo špatn ě. 

 

 Proto byly schváleny Zásady pro prodej pozemk ů 

souvisejících s I. - XII. etapou privatizace, a pro to na 

základ ě t ěchto Zásad navrhujeme prodej p ředmětných pozemk ů. 

 

 Jedná se o prodej 7 pozemkových celk ů bytovým družstv ům a 

vlastník ům t ěchto jednotek s tím, že p říjem pro m ěstskou část 

by v tomto p řípad ě činil 3 869 870,- korun. 

 

 Dovolil bych si požádat o diskusi jako celek, prot ože tyto 

tisky jsou totožné, takže otevírám diskusi k bod ům pořadové 

číslo 19/1 – 19/7. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám návrhový výbor o p ředložení 

návrhu usnesení k bodu po řadové číslo  

 

19/1. 

 

Návrh na prodej pozemk ů dle vymezeného celku číslo 209 

v katastrálním území Strašnice družstvu „Družstvo R ubensova 

2178, družstvo“, I Č 25100491. 

 

 

 Žádám p ředsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu 

usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 19/1 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 
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 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji.  

 

 

 Další materiál je uveden pod bodem po řadové číslo 

 

19/2. 

 

Návrh na prodej pozemk ů dle vymezeného celku číslo 210 

v katastrálním území Strašnice družstvu „Družstvo R ubensova 8, 

číslo popisné 2179“ I Č 62409689. 

 

 

 Žádám p ředsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu 

usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 19/2 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 



P10-074571/2013 

 
 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

80 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji.  

 

 

 Další materiál je uveden pod bodem po řadové číslo 

 

19/3. 

 

Návrh na prodej pozemk ů dle vymezeného celku číslo 211 

v katastrálním území Strašnice družstvu „Družstvo R ubensova 

10“, I Č 61862444. 

 

 

 Žádám p ředsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu 

usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 19/3 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 
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Tento návrh byl p řijat. D ěkuji.  

 

 

 Další materiál je uveden pod bodem po řadové číslo 

 

19/4. 

 

Návrh na prodej pozemk ů dle vymezeného celku číslo 212 

v katastrálním území Strašnice vlastník ům jednotek zapsaných 

na Listu vlastnictví číslo 2794, vedeném pro katastrální území 

Strašnice. 

 

 

 Žádám p ředsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu 

usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 19/4 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji.  
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 Další materiál je uveden pod bodem po řadové číslo 

 

19/5. 

 

Návrh na prodej pozemk ů dle vymezeného celku číslo 213 

v katastrálním území Strašnice družstvu „Družstvo 2 182“, I Č 

25141091. 

 

 Žádám p ředsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu 

usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 19/5 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji.  

 

 

 Další materiál je uveden pod bodem po řadové číslo 

 

19/6. 

 

Návrh na prodej pozemk ů dle vymezeného celku číslo 214 
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v katastrálním území Strašnice družstvu „Družstvo R ubensova 

16“, I Č 25129180. 

 

 Žádám p ředsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu 

usnesení k tomuto materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 19/6 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 24 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji.  

 

 

 Další materiál je uveden pod bodem po řadové číslo 

 

19/7. 

 

Návrh na prodej pozemk ů dle vymezeného celku číslo 215 

v katastrálním území Strašnice družstvu „Družstvo R ubens“, I Č 

25604473. 

 

 

 Žádám p ředsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu 

usnesení k tomuto materiálu. 
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 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 19/7 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 20 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji.  

 

 

 Další materiál p ředkládá pan starosta Zoufalík, takže mu 

vracím slovo. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji panu místostarostovi Richterovi 

za brilantní výkon, za to, že nás provedl řadou bod ů. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu dnešního zasedání, kterým je bod po řadové číslo  

 

20. 

 

Informace o realizaci zám ěru odkoupení vily po Karlu Čapkovi - 

budovy číslo popisné 1853 a pozemk ů parcelní číslo 3439 a 
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3440, vše v katastrálním území Vinohrady, v Praze 1 0, a 

movitých v ěcí – historického inventá ře. 

 

 

 Na minulém zasedání schválilo zastupitelstvo odkou pení 

vily po Karlu Čapkovi v četn ě osobních v ěcí Karla Čapka. 

Usnesení zahrnovalo i to, že cena musí být stanoven a na 

základ ě znaleckých posudk ů. 

 

 Na zastupitelstvu vystoupil též zástupce vlastníka  pan 

*******. 

 

 V mezidobí byla m ěstská část informována o tom, že 

vlastník nemovitosti odstoupil od smlouvy s panem * ****** a že 

je zastupován Realitní kancelá ří M + M. 

 

 Městská část zaslala sv ůj zájem této kancelá ři a ta 

reagovala na naši nabídku informací, že vlastník po žaduje 

částku 55 milion ů korun. 

 

 Na základ ě t ěchto informací jsem se cht ěl setkat 

s vlastníkem nemovitosti, necht ěl jsem jednat zprost ředkovan ě 

s lidmi, kte ří tím byli pov ěřeni. To se nám poda řilo minulý 

týden, kdy jsme se opravdu setkali s vlastníkem nem ovitosti. 

 

 Výsledkem této sch ůzky v minulém týdnu bylo stanovení 

možnosti rezerva ční smlouvy, ve které by se vlastník zavázal, 

že v p řípad ě, že bychom tuto smlouvu podepsali, odstoupí od 

myšlenky prodat tuto nemovitost t řetí osob ě. 

 

 Tato skute čnost je pom ěrn ě d ůležitá, protože v tuto chvíli 

pot řebujeme získat čas k tomu, abychom mohli ud ělat celkovou 

inventuru a stanovit cenu jak nemovitosti, tak v ěcí, které 

jsou uvnit ř budovy. 
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 Ješt ě bych požádal o vystoupení Mgr. Eksteina, protože 

tato rezerva ční smlouva je práv ě sou částí dopln ění materiálu, 

které jsme vám dali na st ůl. D ůvod je jediný, a to, že teprve 

v minulém týdnu došlo k setkání s vlastníkem a k do hodě o 

rezerva ční smlouv ě, která se též dávala dohromady až do konce 

minulého týdne, a byl bych rád, aby zn ění této rezerva ční 

smlouvy bylo vysv ětleno právníkem. 

 

 Prosím proto pana Eksteina, aby se ujal slova.  

 

 

 Pan Ekstein: Dobrý den! P ředmětem této rezerva ční smlouvy 

je rezervace vily po panu Karlu Čapkovi, a to v četn ě 

historického inventá ře. 

 

 Zásadní je závazek jak realitní kancelá ře po stanovenou 

dobu neuzav řít rezerva ční smlouvu s t řetí osobou, tak závazek 

vlastníka neprodat tuto nemovitost v četn ě historického 

inventá ře t řetí osob ě.  

 

 Doba, po kterou by tento závazek trval, byla dohod nuta na 

30. zá ří tohoto roku.  

 

 Cena tak, jak stanovilo zastupitelstvo, bude stano vena 

znaleckými posudky, p ři čemž znalci budou vybráni po dohod ě 

s vlastníkem nemovitosti. O čekáváme, že jich bude 

pravd ěpodobn ě víc, a to zejména s ohledem na strukturu tohoto 

historického inventá ře. 

 

 D ůležité je také zmínit, že tato smlouva neobsahuje a ni 

vůči jedné ze smluvních stran žádné sankce, dokonce ze  strany 

městské části není požadována ani žádná aukce, jak bývá 

v t ěchto p řípadech obvyklé. 
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 V podstat ě se jedná o ur čitou formu gentlemanské dohody, 

kdy ob ě strany deklarují ur čitý zájem po ur čitou dobu jednat o 

prodeji a stanovují si podmínky, které by k tomuto prodeji 

mohly za ur čitých okolností vést.  

 

 Tolik princip této rezerva ční smlouvy. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. Jenom bych shrnul to, co řekl 

pan Ekstein. 

 

-  Do konce zá ří máme čas ud ělat si p ředstavu o cen ě, 

-  vpustit znalce, kterých bude z řejm ě více, protože v ěcí, 

kterých tam bude na hodnocení, bude mnoho, 

-  tím umožníme nevstoupit a nelicitovat o cen ě s t řetími 

subjekty, které dle informací jsou v tuto chvíli ve  h ře. 

 

Otevírám diskusi, do které se hlásí paní *******, p řipraví 

se paní *******.  

 

 Prosím, paní *******, máte slovo. 

 

 

 Paní ******* : Dobrý den! Jsem velmi ráda, že jste se 

rozhodli do této akce jít, protože skute čně jde o záchranu 

něčeho zcela jedine čného, o čem jsme v ůbec netušili, že 

existuje. 

 

 Já t řeba znám druhou polovinu, protože tam se žilo, tam 

jsme natá čeli potomky slavných, ale Karel Čapek nem ěl d ěti, 

takže je to naprosto zakonzervované a je to n ěco unikátního. 

Dokonce i kdyby to nebyl Čapek, kdyby to byl jenom takto 75 
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let zakonzervovaný byt, už samo o sob ě by to byla muzeální 

věc. 

 

 Dnes jsem se ptala na ministerstvu kultury, jak to  vypadá 

s jejich zájmem, a tisková mluv čí mi řekla, že si nechají 

vypracovat to, o čem mluvíte, takže to budou d ělat také, tzn. 

že to také nebudou kupovat od realitky za danou cen u, nicmén ě 

u tohoto ministerstva by snad byla záruka provozova tele. 

 

 Proto vám chci navrhnout, abyste si tohoto provozo vatele 

sami velmi rychle ur čili, protože o to má zájem Památník 

národního písemnictví, o kterém vím, jakým zp ůsobem jsou 

schopni se o to starat. Oni jsou p řísp ěvková organizace takže 

to kupovat nem ůžou. 

 

 Te ď jsem nap říklad vid ěla Deml ův pokoj a v ěci, které tam 

mají, a to je opravdu ve vzorném po řádku.  

 

 Dále má o provozování zájem i Národní knihovna a j ist ě by 

se hlásil i PEN klub, který však žije jenom z p řísp ěvk ů člen ů, 

takže tam koup ě také nep řichází v úvahu. 

 

 Pro m ě jako pro kulturní pracovnici a hlavn ě jako ob čanku 

Prahy 10 je velice d ůležité, abych v ěděla, co s touto vilou 

bude poté, kdy se vám to poda ří koupit a zachránit tuto 

kulturní památku, abychom tam na zahrad ě neměli minigolf nebo 

něco podobného. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji za tento p řísp ěvek. Ur čit ě 

budeme nad budoucím využitím dále velice diskutovat .  

 

 S technickou poznámkou se hlásí pan Vinš. Prosím. 
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 Pan Vinš: Před vystoupení paní ******* bych cht ěl jenom 

upozornit zastupitelstvo na to, že paní ******* lže . Lže ve 

zcela zásadních v ěcech (pískot z řad host ů), a to, že jsem si 

o sob ě p řečetl v „Zaost řeno na Prahu 10“, že jsem bratrancem 

pana Lu ďka Vinše z Bohémky. 

 

 Prosím bu ď o okamžitou omluvu, okamžité dementi, anebo se 

obrátím na soud a budu paní ******* žalovat. 

 

 Prosím, pokud se my jako m ěstská část chováme i s n ějakou 

úctou k paní *******, aby se i ona k nám chovala st ejn ě. M ěla 

si tuto informaci ov ěřit, protože jestliže toto dnes pustí do 

médií, pak znovu říkám, že 

 

-  buď žádám okamžitou omluvu, okamžité uve řejn ění na 

stránkách „Zaost řeno na Prahu 10“, 

-  nebo tuto záležitost budu žalovat. 

 

Děkuji. (Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. Slovo má paní *******. 

 

 

 Paní ******* : Moc mi to nep řišlo jako technická poznámka, 

ale myslím si, že je to v ěc, o které jsme psali už dávno, 

takže jste mohl reagovat t řeba mailem. Trochu m ě proto mrzí 

tento úto čný tón, mohl jste se ozval úpln ě normáln ě. (Šum.) 

 

 Myslím si, že to p řece není nic osobního (oživení) … … 
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 P ředsedající: Paní *******, p řistupte ke svému p řísp ěvku. 

 

 

 Paní ******* : Můžu se jenom zeptat? 

 

 Vím, že pan *******, který je majitelem … … 

 

 

 P ředsedající: Omlouvám se, paní *******, promi ňte, ale bu ď 

máte sv ůj p řísp ěvek … … 

 

 

 Paní ******* : Mám svůj p řísp ěvek, takže, pane Vinši, mohli 

bychom to probrat potom? Ráda bych se zeptala, jak to s vámi 

je. 

 

 

 P ředsedající: Znovu. Paní *******, p řistupte, prosím, ke 

svému p řísp ěvku. 

 

 

 Paní ******* : V souvislosti s vilou Karla Čapka bych jenom 

ráda dodala k tomu, na co jsem se ptala minule, že tam je 

práv ě podstatné to, co zd ůraz ňovala paní *******, tzn. 

provozovatel, jakým zp ůsobem bude zužitkován onen úžasný obsah 

ve vile Karla Čapka. 

 

 P řijde mi proto velice d ůležité to, co tady zazn ělo, že 

paní ******* zjistila, že je tady řada docela významných a 

důvěryhodných kulturních institucí, které jsou schopné toto 

provozování zajistit. 

 

 Zajímalo by m ě prost ě, jestli máte vizi i k tomuto velice 

důležitému druhému kroku. Koup ě je jedna v ěc, ale druhou 
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věcí je, kam p ůjdeme dál s kulturou na Praze 10 a jak do toho 

začleníme tuto vilu.  

 

 Prosím vás proto snad i o písemnou odpov ěď, jaké máte 

plány v tomto sm ěru, protože to je velice d ůležité. Nem ůžeme 

jenom kupovat domy bez vize, co se v nich bude prov ádět. 

 

 Tolik m ůj p řísp ěvek s tím, že další moje otázka zní, 

jestli jste vstoupili v kontakt s ministerstvem kul tury a 

dalšími subjekty, které by se na tom mohly podílet.  P řece není 

pot řeba, aby to celé platila Praha 10. Už jsme se tady bavili 

o tom, že to je památka celostátního významu. 

 

 Myslím, že není moc zdvo řilé to, co se ozývá tady za mnou, 

ale s tím nic nenad ělám. 

 

 Pane Vinši, prosím vás, byla bych ráda, kdybyste m ě p říšt ě 

oslovil normáln ě. Mn ě to prost ě nep řišlo jako adekvátní 

technická poznámka.  

 

Mrzí m ě, že jsme možná napsali n ěco, co není pravda, ale 

ráda si to s vámi vyjasním, aby to bylo v po řádku. 

 

 

 P ředsedající: Paní *******, d říve než p ředám slovo 

k technické poznámce panu Vinšovi, prosím, aby se řízení 

sch ůze ujal pan první místostarosta Novák.  

 

 

 Pan Novák: Děkuji za p ředání řízení tohoto jednání. 

 

 S technickou poznámkou se hlásí pan Vinš. Prosím.  
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 Pan Vinš: Musím znovu reagovat. 

 

 Paní *******, není to obrácen ě? Nemáte vy nejd řív oslovit 

mě a zeptat se m ě na to d říve, než to napíšete do médií, a já 

se mám potom p řiplazit a oslovit vás? To p řece má být 

obrácen ě. 

 

 Paní *******, vy si absolutn ě pletete pojmy s dojmy. Co mi 

to tady povídáte? (Potlesk.) 

 

 

 Pan Novák: Do diskuse se už žádný další ob čan nehlásí, 

takže slovo má pan místostarosta Richter. Prosím. 

 

 

 Pan Richter: Dámy a pánové, d ěkuji. Hlavn ě chci pod ěkovat 

za vystoupení paní *******, které bylo podle mého n ázoru 

maximáln ě korektní, bylo správné a absolutn ě vyjad řuje m ůj 

názor. 

 

 Je to d ům, o jehož významu jsme skute čně vlastn ě neměli 

téměř pon ětí a ani nás nenapadlo, že je to památka, která 

zůstala absolutn ě zakonzervována do dnešních dn ů a myslím si, 

že je pot řeba tuto stavbu s jejím interiérem, vybavením, 

s tamními artefakty zachránit pro budoucí generace.  Už jsem to 

tady jednou říkal. 

 

 Za to tudíž paní ******* d ěkuji, máme úpln ě stejný názor a 

budu kdykoliv hlasovat pro koupi tohoto domu. 

 

 Pokud jde o ministerstvo, tyto debaty se povedou. To, co 

je podle mého názoru pro nás zásadní, že si musíme být jisti, 

že n ěkterá, a říkejme tomu státní nebo ve řejná instituce získá 

tento d ům do svého vlastnictví. A z mého pohledu jestli to 
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bude Praha 10 nebo ministerstvo, je reáln ě jedno, jenom 

nesmíme ztrácet čas, aby se neobjevil n ěkdo jiný a tuto 

nemovitost nám tzv. „nevyfoukl“. 

 

 Bez ohledu na to, kdo bude jednat, zastupitelstvo Prahy 10  

je tudíž p řipraveno, aspo ň doufám, a b ěžme dál, pokusme se 

tuto nemovitost získat.  

 

 K paní *******, a te ď se nebudu vyjad řovat ke kauze, která 

tady zazn ěla od kolegy Vinše, našt ěstí jsem nebyl ztotožn ěn se 

žádným jiným Richterem, protože aspo ň my, Richterové, jsme 

významní (oživení), i když samoz řejm ě ne všichni, ale nechci 

to bagatelizovat.  

 

 Pokud jde o zmi ňovanou vizi d ěkuji paní ******* za zm ěnu 

názoru, protože minule říkala: nekupujte to, m ěl by to koupit 

někdo jiný. 

 

 D ěkuji jí proto za to, že zm ěnila názor, jestli jsem to 

dobře pochopil, protože říká: kupte to, ale paní ******* říká, 

cituji p řesn ě: „Nem ůžeme kupovat domy bez vize.“ Toto bylo 

vyjád ření paní *******.  

 

 Na tom jenom říkám, jestli n ějaký d ům má nejenom historii 

a sou časnost, ale i vizi do budoucna, pak je to d ům, ve kterém 

žil a tvo řil Karel Čapek, takže v tomto op ět s kolegyní 

******* já, Richter, nem ůžu souhlasit. D ěkuji. 

 

 

 Pan Novák: Dalším p řihlášeným do diskuse je kolega 

Weinert. Prosím.  
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 Pan Weinert: Přečetl jsem si návrh rezerva ční smlouvy a 

pot řeboval bych vyjasnit jednu v ěc, a to cenu. 

 

 Cena podle toho, jak z této smlouvy vyplývá, bude dána 

znaleckým posudkem a moje otázka zní: jestliže znal ecký 

posudek bude pod 49 milion ů, eventuáln ě nad 55 milion ů, máme 

stanoven n ějaký strop ceny, kam až bychom šli, protože 

znalecký posudek m ůže být skute čně ve velkém rozp ětí a jsou 

tam hranice 49 a 55 milion ů korun. 

 

 Zajímalo by m ě proto, jestli máme n ějakou hranici stropu 

této ceny. D ěkuji.  

 

 

 Pan Novák: Odpovídat bude pan Mgr. Ekstein. Prosím.  

 

 

 Pan Ekstein: Dobrý den! Proto jsem v zásad ě hovo řil o tom, 

že je to ur čitá forma gentlemanské dohody, protože nikdo z nás 

te ď nedokáže odhadnout, kam se tato cena dostane, zejm éna 

s ohledem na hodnotu historického inventá ře. 

 

 Na jednu stranu nedokážeme v této smlouv ě nutit vlastníka, 

aby nám to prodal za cenu, která nám bude p řipadat nep řiměřeně 

nízká, na druhou stanu ani vlastník nem ůže na základ ě této 

smlouvy nutit m ěstskou část, aby to koupila za cenu, která by 

městské části p řipadala nep řiměřeně vysoká. 

 

 Bude tudíž na rozhodnutí zastupitelstva, zda se ro zhodne 

za cenu stanovenou znaleckými posudky tuto vilu kou pit či 

nikoliv. 
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 Pan Novák: Děkuji pan Mgr. Eksteinovi. Další p řihlášenou 

do diskuse je paní místostarostka Kleslová. Prosím.  

 

 

 Paní Kleslová: Možná tím také trochu odpovím paní ******* 

na jednu z jejích otázek. 

 

 D říve, než jsme se dozv ěděli o prodeji této unikátní vily, 

odbor kultury p řipravil projekt na tzv. „ Čapkiádu“, možná, že 

se to bude jmenovat ješt ě trochu jinak, a v zá ří se rozb ěhne 

akce pro mate řské školy, základní školy a druhý stupe ň 

základních škol a víceletých gymnázií, kde budou d ěti psát 

povídky, malé d ěti budou malovat, ilustrovat knížky. 

 

 Chápeme to jako prioritní kulturní akci pro d ěti na druhé 

pololetí, budeme spolupracovat se Spole čností Karla Čapka a 

Prahu 10, protože tu máme školu Karla Čapka, chceme v ůbec 

pojmout jako „Prahu 10 Karla Čapka“, takže si myslím, že už 

akce, které jsme za čali p řipravovat, když jsme se o tom 

dozv ěděli, zcela vypovídají o tom, jak chceme tuto nemovit ost 

využívat, že Praha 10 se k tomuto odkazu hlásí a bu de všemožn ě 

tuto akci podporovat i kulturními akcemi už od malý ch d ětí. 

 

 Ješt ě k tomu druhému, co tady paní ******* jenom říkala, 

že pro pot řeby pana Vinše bude tady záznam, potom, kdyby 

pot řebovala pro soudní jednání, protože to je nahraný.  

 

(Pozn. stenografa, protože jsem dob ře neporozum ěl obsahu 

posledního odstavce, je to doslovný, gramaticky a s tylisticky 

neupravený text.) 

 

 

 Pan Novák: Vzhledem k tomu, že nevidím už nikoho dalšího 

přihlášeného do diskuse, pokusím se také zareagovat. 
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 Jestli jsem dob ře poslouchal paní *******, v jejím 

vystoupení zazn ělo, že je pravda, že mobiliá ř, archiválie v 

této nemovitosti jsou p řesn ě takové jako v dob ě, kdy tam p řed 

75 lety sed ěl Karel Čapek, zvedl se a odešel. 

 

 Nezbývá mi tudíž než požádal p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu programu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 20 v p ředloženém zn ění, které bylo dodáno na 

st ůl v upraveném materiálu, který obsahuje zmi ňovanou 

rezervaci nemovitosti. 

 

 

 Pan Novák: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. (Probíhá 

hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  3 se hlasování zdrželi. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji.  

 

 

 K uvedení dalšího materiálu prosím pana místostaro stu 

Richtera, aby se ujal slova. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Dalším bodem schváleného programu 

dnešního zasedání je bod po řadové číslo  
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21. 

 

Informace o řešení d ůsledk ů smluvního vztahu se spole čností 

Key Investments, a.s., na základ ě smlouvy o obhospoda řování 

investi čních nástroj ů.  

 

 

 P ředkládám tento materiál s ohledem na zm ěnu kompetencí, 

nicmén ě v tuto chvíli požádám pana Mgr. Eksteina, protože se 

jedná o čist ě právní problém, aby nás informoval o posledním 

vývoji v této v ěci.  

 

 

 Pan Ekstein: Dobrý den! Tak, jak je zastupitelstvo 

pravideln ě informováno, m ěstská část podala na spole čnost Key 

Investments trestní oznámení pro podez ření ze spáchání t ří 

trestných čin ů. 

 

 Dne 18. 3. t. r. došlo k zahájení trestního stíhán í celkem 

t ří osob, které v letech 2007 – 2011 p ůsobily ve statutárních 

orgánech Key Investments. 

 

 Všichni obvin ění napadli usnesení o zahájení trestního 

stíhání stížností, o které v sou časné dob ě rozhoduje vrchní 

státní zastupitelství v Praze, které vykonává nad t outo v ěcí 

dozor. 

 

 O stížnostech nebylo dosud rozhodnuto. Jakmile stá tní 

zastupitelství rozhodne, bude vyšet řování pokra čovat a mimo 

jiné bude konkretizována i vzniklá škoda. V rámci t ohoto 

trestního stíhání m ěstská část jako poškozený uplatní nárok na 

náhradu škody.  

 



P10-074571/2013 

 
 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

98 

 Nárok na náhradu škody je v ůči Key Investments uplat ňován 

i v rámci insolventního řízení, které je v ůči této spole čnosti 

vedeno. Inciden ční žalobou jsme uplatnili nárok u soudu ve 

výši 216 625 604,- korun. 

 

 Soudní řízení dosud probíhá, v rámci tohoto řízení 

insolven ční správce informoval soud, že posuzuje, zda nedošl o 

ze strany Key Investments p řed zahájením insolventního řízení 

k úkon ům, kterými byli zvýhod ňováni n ěkte ří v ěřitelé na úkor 

ostatních. 

 

 Pro úplnost zmi ňuji, že i to bylo p ředmětem jednoho 

z našich trestních oznámení. 

 

 Co se týká jednotlivých emitent ů dluhopis ů, výnosy 

z dluhopis ů od spole čnosti E SIDE byly pro rok 2013 v plné 

výši 5 288 400,- korun zaplaceny, zastupitelstvo by lo již 

informováno o tom, že v sou časné dob ě vedeme soudní spor s E 

SIDE o p říslušenství části výnos ů, které bylo zaplaceno za rok 

2012 pozd ě. Žalovaná částka činí 116 tisíc korun. 

 

 Co se týká výplaty dluhopis ů spole čnosti SINCOM, ke 31. 

12. 2012 m ěla m ěstská část obdržet částku 1,37 milionu korun a 

úrokový výnos 68 363,- korun. 

 

 Platbu jsme neobdrželi, tudíž jsme p říslušnou částku 

zažalovali. Soudní řízení v sou časné dob ě probíhá. 

 

 Zárove ň jsme obdrželi z médií informaci, že Praha 6 

obdržela nabídku na odkoupení stejných dluhopis ů. T ěchto 

nabídek dokonce obdržela n ěkolik. 

 

 My jsme oslovili všechny t ři spole čnosti, které zaslaly 

Praze 6 nabídku, oslovili jsme i Prahu 6 a rovn ěž jsme 
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oslovili i správce cenných papír ů Prahy 6, jak nám Praha 6 

doporu čila, bohužel bez jakékoliv odezvy. D ěkuji.  

 

 Pan Richter: Také d ěkuji panu Mgr. Eksteinovi. Myslím si, 

že do úvodního slova to je vy čerpávající, a proto otevírám 

diskusi k tomuto bodu. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení, i když je v n ěm uvedeno „bere na 

vědomí.) 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 21, materiál bereme na v ědomí. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji.  

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního jednání  

zastupitelstva je bod po řadové číslo  

 

22. 
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Návrh na poskytnutí p římé adresné finan ční podpory za období 

01 – 03/2013 z d ůvodu jednostranného zvýšení nájemného z bytu. 

 

 

 Jedná se o materiál, který standardn ě p ředkládáme a který 

vlastn ě vychází z t řípilí řové podpory, kterou si stanovila 

městská část a my se snažíme, aby se naši ob čané nedostávali 

do sociální pasti v p řípad ě, že je deregulace nájemného a 

nájmy jsou jim zvyšovány v bytech nejenom ve vlastn ictví 

městské části, ale i ve vlastnictví soukromník ů, kde jsou tito 

naši ob čané v nájmu, a tam jim dáváme tuto možnost kompenza ce. 

 

 Pro toto období jsme zaznamenali 4 žadatele a všem  byla 

finan ční podpora p řiznána. V d ůvodové zpráv ě najdete p řesn ě, 

v jaké výši. 

 

 Dámy a pánové, otevírám diskusi k tomuto bodu prog ramu. 

(Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu  

pořadové číslo 22 beze zm ěny. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 

 P ředsedající: Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 25 zastupitel ů, 
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-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

 

 

Tento návrh byl p řijat. D ěkuji.  

 

 P ředkladatelem dalšího materiálu je pan Ing. Martin 

Slavík, tajemník Ú řadu. Prosím.  

 

 

 Pan Slavík: Děkuji za slovo, pane starosto.  

 

Dobrý den, dámy a pánové, jedná se o materiál uvede ný pod 

bodem po řadové číslo  

 

23. 

 

Návrh na stanovení paušální částky jako náhrady výd ělku 

prokazateln ě ušlého v souvislosti s výkonem funkce 

neuvoln ěného člena zastupitelstva, který není v pracovním nebo 

obdobném pom ěru, pro kalendá řní rok 2013. 

 

 

 Jedná se o standardní materiál, který ur čuje stanovení 

paušální částky jako náhrady prokazateln ě ušlého výd ělku 

v souvislosti s výkonem funkce neuvoln ěného člena 

zastupitelstva. Tato částka je 450 korun za hodinu, což je 

obdobná částka, jakou má schválenu Magistrát hlavního m ěsta 

Prahy. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Otevírám diskusi k tomuto materiálu.  
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 O slovo se hlásí pan Šnajdr. Prosím.  

 

 

 Pan Šnajdr: Nejsem si zcela jist, jestli zákon o st řetu 

zájm ů pamatuje p římo na toto, ale vzhledem k tomu, že se 

rozhoduje o odm ěnách, které já jako neuvoln ěný zastupitel budu 

mít, zdržím se hlasování, protože si tímto nejsem z cela jist. 

Děkuji. 

 

 

 P ředsedající: Dovedu si p ředstavit, že tak to ud ěláme 

všichni. 

 

 Pane tajemníku, prosím. 

 

 

 Pan Slavík: Zákon o st řetu zájm ů je n ěco trochu jiného. 

Toto je prost ě stanovená částka, která se schvaluje v rámci 

uvoln ěných i neuvoln ěných zastupitel ů. V podstat ě jsou to 

peníze, o kterých sice rozhoduje zastupitelstvo, ni cméně 

vždycky si ti neuvoln ění zastupitelé n ějakou částku schválí, 

takže vy si to samoz řejm ě do st řetu zájm ů můžete uvést jako 

příjem. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O slovo se hlásí pan Milan Richter. 

Prosím.  

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Omlouvám se, ale reaguji na tuto 

diskusi. 

 

 Toto je standardní záležitost, kterou prost ě 

zastupitelstvo musí projednat, protože ten, kdo nen í 
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uvoln ěn, vykonává své standardní, řádné zam ěstnání u 

zaměstnavatele, který ho uvol ňuje nap říklad na zasedání 

zastupitelstva, takže on m ůže požádat o tuto kompenzaci. 

 

 Pan kolega Šnajdr neví, jak se k této částce má postavit, 

ale ur čit ě ví, kolik by si p ředstavoval. Ptám se ho proto, 

kolik by si p ředstavoval, aby tato částka činila. 

 

 Zdržet se je totiž laciné, jednoduché, řekl bych zbavující 

se odpov ědnosti. My ale tento materiál ze zákona musíme 

projednat a musíme n ějakou částku ur čit.  

 

 Jenom se proto ptám, jestli je tam n ějaká konkrétní 

částka, návrh, t řeba 5, 10 korun, možná nula, ale jde o to, 

aby to zazn ělo a abychom o tom mohli hlasovat. 

 

 Vzhledem k tomu, že si dlouhodob ě pana kolegy Šnajdra 

vážím, cht ěl bych tentokrát hlasovat s ním. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: O slovo do diskuse se podruhé hlásí pan 

Šnajdr. Prosím. 

 

 

 Pan Šnajdr: Zjevn ě jste m ě nepochopil, pane starosto, ale 

to nevadí.  

 

 

 Pan Richter: Já vás pochopil. (Oživení, hlasitý smích.) 

 

 

 Pan Šnajdr: Omlouvám se, pane místostarosto, ale nejd říve 

se omlouvám panu starostovi (oživení), protože se m i to dnes 

stalo už podruhé, že jsem se pomýlil. 
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 Nesmírn ě se vám, pane starosto, omlouvám, zvyk je železná 

košile, a slibuji, že p říšt ě se to opravdu, ale opravdu už 

opakovat nebude. 

 

 A nyní k panu místostarostovi. 

 

 Pan místostarosta m ě nepochopil, nicmén ě pan Ing. Slavík 

mi to vysv ětlil, takže jeho vysv ětlení považuji za dostate čné. 

Děkuji.  

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. Nikdo další se do rozpravy 

nehlásí, takže uzavírám diskusi a prosím pana p ředsedu 

návrhového výboru o p ředložení návrhu usnesení k tomuto 

materiálu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 23 v p ředloženém zn ění. 

 

 

 P ředsedající: O p ředloženém návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 26 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 
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 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  

 

24. 

 

Návrh na zm ěnu a dopln ění smluvních vztah ů vztahujících se 

k prodeji domu Moskevská 77/4 a okolních pozemk ů spole čnosti 

Magnolia Invest, a.s. 

 

 

 Úvodní slovo má pan Milan Richter. Prosím.  

 

 

 Pan Richter: Děkuji. Nejprve úsm ěvně. 

 

 Pana kolegu Šnajdra mám čím dál rad ěji (oživení), protože 

mě správn ě tituluje, ale to říkám jenom proto, abychom se 

trochu rozptýlili v oné šedi našeho rozhodování. 

 

 Tento materiál je docela zásadní a prosím o velmi 

významnou pozornost, protože se jedná o návrh na zm ěnu o 

dopln ění smluvních vztah ů vztahujících se k uvedenému domu ze 

strany spole čnosti Magnolia, a.s. 

 

 Tímto materiálem jsme se zabývali již n ěkolikrát na 

zasedání našeho zastupitelstva a jenom řeknu, že usnesením 

15/2 ze dne 4. února 2013 schválilo zastupitelstvo na základ ě 

výsledk ů výb ěrového řízení prodej dom ů a pozemk ů v ulici 

Moskevská spole čnosti Magnolia Invest za kupní cenu 43,51 

milion ů korun. 

 

 Kupní smlouva byla uzav řena 3. dubna tohoto roku. 
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 V souladu se statutem, tak nám to statut ukládá, b yla 

smlouva p ředložena odboru správy majetku hlavního m ěsta Prahy, 

protože magistrát musí tuto v ěc odsouhlasit. 

 

 V pr ůběhu kontroly byl ze strany Magistrátu hlavního m ěsta 

Prahy vznesen požadavek na vy řešení majetkoprávních vztah ů 

k pozemk ům pod ve řejnou komunikací v ulici Moskevská, jinými 

slovy část t ěchto pozemk ů zasahovala do chodník ů. 

 

 Jedná se o části čty ř pozemk ů, z nichž  

 

-  jeden je p ředmětem kupní smlouvy, 

-  jeden by m ěl být p ředmětem budoucího prodeje dle kupní 

smlouvy a jeho prodej nebyl p ředmětem výb ěrového řízení a 

-  dva jsou ve vlastnictví spole čnosti Magnolia Invest, 

 

to znamená, že dva z t ěchto pozemk ů jsme v ůbec nikdy ne řešili 

a vlastní je soukromník. 

 

 Na základ ě jednání se zástupcem spole čnosti Magnolia 

Invest došlo k odd ělení t ěchto částí pozemk ů, rozum ějme 

chodník ů, geometrickým plánem a tento materiál navrhuje 

následující řešení. 

 

 Odd ělená část pozemku ve vým ěře 37 m2, který by m ěl být 

předmětem prodeje, bude z prodeje vyjmuta, p ři čemž dojde ke 

snížení kupní ceny. 

 

 Zárove ň odd ělená část pozemku o vým ěře 24 m2, která m ěla 

být p ředmětem budoucího prodeje, z ůstane ve vlastnictví 

městské části, p ři čemž dojde k odpovídajícímu snížení budoucí 

kupní ceny o 131 200,- korun. 
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 Městská část je v tomto p řípad ě spoluvlastníkem, jedná se 

o jeden pozemek, na kterém máme spoluvlastnictví po dílu 

ideální jedné t řetiny. Spole čnost Magnolia Invest zbývající 

podíl ideálních dvou t řetin odd ěleného pozemku o vým ěře 24 m2 

městské části bezúplatn ě p řevede. Odd ělení části pozemku ve 

vlastnictví Magnolia Invest o celkové vým ěr 58 m2 takto 

bezúplatn ě p řevede na m ěstskou část, takže Magnolia nám daruje 

části pozemku. 

 

 Ješt ě bych to na záv ěr shrnul. 

 

 Navrhovanými majetkovými p řevody m ěstská část získá 

bezúplatn ě nemovitý majetek, pozemky o celkové vým ěře 58 m2 a 

podíl ideálních dvou t řetin na pozemku o vým ěře 24 m2. P ři 

celkových stanovených cenách p ůvodním znaleckým posudkem se 

jedná o hodnotu 1 213 600,- korun. 

 

 Znamená to, že p ři zmi ňovaném budoucím snížení kupní ceny 

podílu ideální jedné t řetiny pozemku 24 m2 o 131 200,- korun 

činí celkový výsledek navrhované transakce 1 082 400 ,- korun 

ve prosp ěch m ěstské části. 

 

 Navíc toto umožní realizovat p ůvodní prodej, tzn. získat 

43,51 milion ů korun. 

 

 Omlouvám se, ale kolega Ekstein mi chce z řejm ě n ěco říct. 

(Hovor mimo mikrofon.) 

 

 Kolega Ekstein m ě správn ě upozornil, protože jsem údajn ě 

do záznamu řekl, že odd ělená část pozemku o vým ěře 37 m2, 

který by m ěl být p ředmětem prodeje, bude z prodeje vyjmuta, 

při čemž nedojde ke snížení její kupní ceny. Údajn ě jsem řekl, 

že „dojde“. 
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 Omlouvám se, kolegyn ě, kolegové, jinými slovy:  

 

-  byla tady sout ěž na d ům, pozemky, 

-  vyhrála ji Magnolia Invest za 43,51 milion ů korun, 

-  k úprav ě této ceny nedojde, ale magistrát nás požádal, 

abychom část t ěchto pozemk ů zachovali jako chodníky, 

-  investor říká: ano, zaplatím vám 43,51 milion ů korun a 

tyto pozemky vám zdarma p řevedu, 

-  pak jsme m ěli ješt ě jeden pozemek, ze kterého se malinko 

ukrajuje, to je ten náš bloka ční pozemek, říkejme mu tak, 

a tam jde o zmi ňované snížení ceny,  

-  zárove ň je jeden pozemek, který je v ideálním 

spoluvlastnictví m ěstské části a investora, takže tam 

dojde také k malému ukrojení této části, ale 

-  v rámci znaleckých posudk ů z ůstává 43,51 milion ů korun 

stejných, my získáváme majetek v hodnot ě 1 213 600,- 

korun a fakticky snižujeme cenu u jednoho pozemku 

budoucího prodeje o 131 tisíc korun. 

 

Proto na základ ě této transakce m ěstská část vyd ělá a 

získá navíc majetek v hodnot ě 1 082 400,- korun. 

 

 Omlouvám se, nevím, jestli jsem to dob ře vysv ětlil, ale 

snad jsme se všichni pochopili.  

 

 Otevírám diskusi k tomuto materiálu. (Nikdo se neh lásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

přeložení návrhu usnesení.) 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 24 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 
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 Pan Richter: Děkuji. O p ředloženém návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 27 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  

 

25. 

 

Návrh zám ěru prodeje nebytových jednotek v domech, kde 

prob ěhla privatizace. 

 

 

 V roce 2010 zastupitelstvo m ěstské části schválilo Zásady 

pro prodej nebytových jednotek v domech, které byly  schváleny 

k prodeji, a byl rovn ěž schválen seznam nebytových jednotek, 

které jsou v souladu s t ěmito Zásadami prodávány.  

 

 Vzhledem k tomu, že proces privatizace nadále prob íhá a 

uvolnily se další nebytové jednotky, rada navrhuje 

zastupitelstvu, aby byl schválen zám ěr prodeje dalších 24 

nebytových jednotek v t ěchto již prodaných domech. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto materiálu. (Nikdo se neh lásí.) 
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 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

přeložení návrhu usnesení.) 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 25 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 Pan Richter: Děkuji. O p ředloženém návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 26 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 Kolegyn ě a kolegové, já vám d ěkuji a m ůj blok materiál ů 

skon čil, takže p ředávám slovo panu starostovi. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. Další materiál p ředkládá paní 

kolegyn ě Ivana Cabrhnochová, takže jí p ředávám slovo. 

 

 

 Paní Cabrnochová: Děkuji, pane starosto. 

 

 

Přistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu dnešního zasedání, kterým je bod po řadové číslo  

 

26. 
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Návrh na bezúplatný p řevod pozemk ů parcelní číslo 1831/2, 

1831/3 a 1831/4, vše v katastrálním území Vršovice (areál 

Základní školy Eden) z vlastnictví České republiky - Ú řadu pro 

zastupování státu ve v ěcech majetkových. 

 

 

 Jedná se o pozemky v areálu Základní školy Eden. 

 

 Tyto pozemky mají souhrnnou rozlohu 6 512 m2. Jedn á se o 

pozemky, které se nacházejí v ostatních plochách, z astav ěné 

ploše nebo nádvo ří či zahrad ě, takže jsou tudíž sou částí již 

zmi ňované Základní školy Eden.  

 

 Na t ěchto pozemcích se nachází budova samotné školy, 

přístupové komunikace, sportovišt ě a zele ň. Pro nás je velmi 

důležité, aby toto vlastnictví bylo sjednoceno.  

 

Odbor životního prost ředí doporu čuje odsouhlasit 

bezúplatný p řevod t ěchto pozemk ů, rada m ěstské části 

s bezúplatným p řevodem souhlasí také, stejn ě tak rada hlavního 

města Prahy.  

 

 Proto bych vás požádala, abyste i vy s ním souhlas ili a 

otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

přeložení návrhu usnesení. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 26 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 
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 Paní Cabrnochová: Děkuji. O p ředloženém návrhu dávám 

hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  PRO hlasovalo 26 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 Vracím slovo panu starostovi. 

 

 

 P ředsedající: Vzhledem k tomu, že se blížíme ke konci 

jednání dnešního zastupitelstva, dostáváme se k mat eriálu, 

který p ředkládá pan kolega Florián. P ředávám mu slovo. 

 

 

 Pan Florián: Děkuji za slovo a p ředkládám materiál, který 

je uveden pod bodem po řadové číslo 

 

27. 

 

Návrh na p řid ělení ú čelové dotace – grantu m ěstské části Praha 

10 na podporu financování sociálních služeb na úrov ni 

městských částí hlavního m ěsta Prahy v roce 2013. 

 

 

Vážený pane starosto, kolegyn ě, kolegové, velice krátce 

bych tento bod uvedl.  

 

 Jedná se o to, že Magistrát hlavního m ěsta Prahy 
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každoro čně p řid ěluje ú čelové dotace na podporu financování 

sociálních služeb. 

 

 Vzhledem k tomu, že jsme v ur čité časové tísni a tento 

materiál by se dostal na zastupitelstvo až n ěkdy v zá ří, 

dovolil jsem si požádat pana starostu a po porad ě s ním tento 

materiál p ředložit. 

 

 Jedná se o to, že komise pro granty a strukturální  fondy 

se dnes sešly a jednomysln ě rozd ělily prost ředky z Magistrátu 

hlavního m ěsta Prahy ve výši 822 tisíc korun, a to i proto, že  

městská část Praha 10 dlouhodob ě podporuje sociální služby. 

Považovali jsme proto za logické a velmi nutné tent o materiál 

předložit, aby se tyto prost ředky dostaly v čas subjekt ům, 

které se podílejí na sociálních službách, a dovolil  bych si 

požádat o podporu tohoto tisku. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji za úvodní slovo a otevírám 

diskusi k tomuto materiálu. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

přeložení návrhu usnesení. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 27 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: O p ředloženém návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 
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-  PRO hlasovalo 27 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 P řistupujeme k dalšímu bodu schváleného programu, kte rým 

je bod po řadové číslo 

 

28. 

 

Dotazy a informace člen ů zastupitelstva. 

 

 

 O slovo se hlásí pan kolega Vinš. Prosím. 

 

 

 Pan Vinš: Nevěděl jsem, kdy se mám p řihlásit o slovo, kam 

totiž to moje vystoupení pat ří. B ěhem svého vystoupení s paní 

******* jsem totiž zezadu zaslechl n ějaké poznámky v tom 

smyslu, že zneužívám Jednací řád apod. 

 

 Cht ěl bych k tomu říct jenom toto. 

 

 Je asi pot řeba, abychom si všichni uv ědomili, a to jak my, 

kte ří sedíme v tomto zastupitelstvu, tak ob čané, kte ří sedí 

vzadu v sále, že tady dnes vystupuje 5, 6, 7 ob čanů. 

 

 Ano, my se s nimi snažíme bavit, komunikovat a vyj ít jim 

vst říc, ale zásadní rozdíl je v tom, že zatímco já, kdy ž se to 

mě dnes týká, jsem ok řikován, že zneužívám Jednací řád, 

přestože jsem prošel regulérními volbami a byl jsem z volen, 

jsem členem zastupitelstva a jsem tady od toho, abych 
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nějakým zp ůsobem prezentoval své názory. To se snažím d ělat a 

snažím se to d ělat jak nejlíp umím. 

 

 Opravdu se necítím dob ře, když ze zadních řad, nebudu 

jmenovat, koho jsem slyšel, slyším, že zneužívám Je dnací řád a 

že bych asi nem ěl vystupovat. 

 

 To ne, tak to není. Já tady sedím proto, že to n ěkolik 

tisíc ob čanů cht ělo, a proto se k t ěmto v ěcem vyjad řuji. 

 

 Vy tu dnes vystupujete bez ohledu na to, že bychom  

zjiš ťovali, kolik ob čanů si p řeje, abyste tady vystupovali,  

kolik ob čanů vlastn ě zastupujete. Já to dodnes opravdu nevím, 

nicmén ě jsem natolik slušný, a vždycky jsem tak slušný byl , že 

chci komunikovat s každým, kdo má zájem na rozvoji Prahy 10, a 

to samé bych o čekával od vás. 

 

 Nevím, co bych k tomu dále dodával, ale tento váš postoj, 

to pískání, pok řikování na m ě se mi osobn ě nelíbí, protože já 

takový nejsem, já vám to ned ělám, naopak vždy jsem se vám 

snažil umožnit jakoukoliv diskusi a jakékoliv zapoj ení do 

práce na Praze 10. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. O slovo se dále hlásí paní 

Čunátová. Prosím. 

 

 

 Paní Čunátová: Vážený pane starosto, vážená rado, dovolila 

bych si p řednést jeden dotaz. 

 

 P řed časem jsme m ěli jednání mimo řádného kontrolního 

výboru k Malešickému parku. Bylo tam se zástupci ob čanů 

projednáno, jakou mají asi p ředstavu p ři dokon čení tohoto 
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našeho veledíla, a byl tam mimo jiné p ředložen požadavek, 

který z ůstává v platnosti po celou následující dobu, a to 

jejich pam ětí nostalgicky vedenou žádost týkající se zdi, 

která tam kdysi bývala. 

 

 Cht ěla jsem vás proto požádat, protože na tomto mimo řádném 

kontrolním výboru bylo řečeno, že jejich p řání bude zohledn ěno 

a že i návrhy, které tam byly p ředloženy, budou n ějakým 

způsobem zapracovány a že p ři otev ření parku se této zdi 

dočkají. Bohužel objevují se obavy, že tomu tak nebude . 

 

 Myslím si, že radnice vždycky své slovo dodržela a  že nic 

není proti ni čemu, abychom dali t ěmto ob čanům nějakou odpov ěď 

na to, zda jsme schopni to, co jsme jim slíbili, ta ké dodržet, 

tzn. tuto ze ď, která jim p řipomíná jejich mládí a zmín ěnou 

nostalgii, jim tam postavíme. 

 

 Vím, že jsou tam n ějaké problémy, které radnice řešila, 

ale byla bych ráda, aby tady zazn ělo, že radnice své slovo 

drží a že i v tomto p řípad ě dodrží to, co ob čanům slíbila. 

Děkuji.  

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji za váš p řísp ěvek. Pan první 

místostarosta Novák má nyní tento rank, tzn. zele ň a všechno 

co s ní souvisí na starosti, takže on s pé čí jemu vlastní se 

ur čit ě postará o to, aby tuto situaci ve finále vy řešil. 

Děkuji.  

 

 O slovo se dále hlásí kolega Boris Š ťastný. Prosím. 

 

 

 Pan Š ťastný: Děkuji za slovo. Cht ěl bych podpo řit opozi ční 

zastupitelku paní Ing. Čunátovou. 
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 My, kte ří jsme malešickými rodáky, si tuto ze ď s t ěmi 

kulatými d ěrami moc dob ře pamatujeme a byl bych proto moc rád, 

aby se tam skute čně objevila a moc za to také prosím a 

pléduji. Já jsem v t ěchto dírách n ěkolikrát nechal hlavu 

(oživení) a následn ě, když jsme jako d ěti jezdily na tzv. 

„ložisácích“, což byla taková autí čka, z tohoto parku, mnozí 

z nás jsme do této zdi hlavou narazili, což voli či na mn ě 

ur čit ě sledují. 

 

 Chci proto říct, že tato ze ď tam opravdu pat ří. Ona d říve 

nebyla tak po čmáraná jako ve svých posledních letech, ale 

myslím si, že bychom se skute čně mohli nad touto v ěcí 

zamyslet. D ěkuji.  

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. Nevidím nikoho dalšího, kdo by 

se hlásil do rozpravy, takže p řistoupíme k dalšímu bodu 

schváleného programu tohoto zasedání, kterým je bod  po řadové 

číslo 

 

 

29. 

 

Různé. 

 

 

 Do tohoto bodu je p řihlášena řada ob čanů. První z nich je 

pan *******, kterého prosím, aby se ujal slova.  

 

 

 Pan ******* : U tohoto stolku jsem už pot řetí ve stejné 

věci, a to ve v ěci privatizace bytové jednotky 1272/29. 
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 16. 7. minulého roku jsem podal žádost o odprodej této 

jednotky a od té doby jsem ji tady dvakrát urgoval,  ale nikdy 

jsem nedostal jasné stanovisko zastupitel ů městské části. 

 

 Žádám proto, abyste se vyjád řili k této mé žádosti, která 

spo čívá v tom, že žádám o prodej výše uvedené bytové je dnotky 

na Kubánském nám ěstí 1272/4, která mi byla p řid ělena, a to za 

cenu 440 544,- korun. 

 

 Opakuji, že jsem na mou žádost nedostal žádnou úst ní ani 

písemnou odpov ěď. Domnívám se, že vybavovat tuto žádost tém ěř 

rok, není možné. Nesv ědčí to o dobrém p řístupu orgánu, který 

za to zodpovídá. Mám dojem, že to byl dnešní staros ta.  

 

 Byl bych proto rád, pokud není žádné jiné písemné 

stanovisko, abyste se vy jako zastupitelé dnes rozh odli, 

jestli mi tuto jednotku za uvedené peníze prodáte či nikoliv. 

V podstat ě mně sta čí, abyste mi toto stanovisko písemn ě 

předali. To je všechno. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Dohlédnu na to, abyste na svou 

žádost dostal v čas odpov ěď. 

 

 Další p řihlášenou do rozpravy je paní *******. Prosím. 

 

 

 Paní ******* : Děkuji za slovo. P řihlásila jsem se o slovo 

znovu, protože jsem tu minule vznesla dotaz, nebyl to dotaz 

úto čný, že si myslím, že by Majetková, a.s., porušovala  zákony 

tím, že by k mému „laskavému shlédnutí“ nevyv ěsila dostate čné 

údaje.  
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 Pravdou ale je, že údaje za rok 2012 se jakoby záz rakem 

objevily po skon čení zasedání zastupitelstva. 

 

 Rozhodn ě tu nechci posuzovat, jestli Majetková porušuje či 

neporušuje n ějaké da ňové zákony, to nech ť posoudí policie nebo 

finan ční ú řad, já jsem jenom jako oby čejná d ůchodkyn ě, kterou 

dnes jsem, cht ěla v ědět, jestli se Majetková, a.s., která se 

stará o majetek obce, o n ěj stará s pé čí řádného hospodá ře. 

 

 Protože bydlím p řes ulici, cht ěla jsem se dále zeptat 

Sportovního areálu Gutova, na kolik p řijde správa tohoto 

areálu a jestli se restaurace, která se tam provozu je, také 

podílí na p říjmech. 

 

 Dále by m ě zajímalo, jak je využíváno h řišt ě na minigolf, 

které je tam nov ě postavené.  

 

 Pan starosta si st ěžoval, že nikdo nepod ěkuje za 

vst řícnost a dobrou práci, takže mu chci pod ěkovat za to, že 

v pr ůběhu léta umožní senior ům, jako jsem já, zadarmo vstup na 

toto minigolfové h řišt ě, protože si tam ur čit ě s holkami 

přijdu zahrát. 

 

 Ješt ě jsem cht ěla ud ělat radost panu místostarostovi 

Richterovi, který ale mezitím odešel. Cht ěla jsem mu n ěco 

prozradit o mém bývalém ministru panu Kalouskovi, a le protože 

je z významné rodiny a já jsem jenom oby čejná d ůchodkyn ě, tak 

se bojím a d ěkuji za slovo. 

 

 

 P ředsedající: Já také d ěkuji. Dalším p řihlášeným, do 

diskuse je pan *******. Prosím. 
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 Pan ******* : Dobré odpoledne. Jmenuji se *******, jsem 

občan Prahy 10 a dnes bych se cht ěl zam ěřit na sociální 

problematiku. 

 

 Asi p řed 14 dny jsem byl v poslanecké kancelá ři u pana 

poslance Š ťastného, který mi pom ěrn ě p ěkně objasnil sociáln ě 

zdravotní problematiku na Praze 10,  

 

-  jaké mají p ředstavy,  

-  co je už ud ěláno,  

-  co není a 

-  jak se vlastn ě senio ři, ale nejen oni, i zdravotn ě n ějak 

postižení vlastn ě na Praze 10 mají dob ře, 

 

nicmén ě chybí ješt ě n ějaké stavby, které nejsou zatím 

dobudovány. 

 

 Za čal jsem se proto o to víc zajímat a zjistil jsem, ž e 

v ulici U vršovického nádraží 5 je D ům sociálních služeb, 

který funguje, ale krom ě toho tam je ješt ě D ům zdravotních 

služeb, což je také dosti velká stavba, kde jsem zj istil, že 

už rok a p ůl je prázdný a hledá se nájemce. 

 

 Te ď se z řejm ě našel, je to Vršovická zdravotní, nebo ť na 

úřední desce se objevila nabídka této spole čnosti. 

 

 Zajímalo by m ě, jestli se už p řihlásilo více firem nebo 

nestátních zdravotních organizací, které by cht ěly tuto 

zdravotní činnost provozovat. 

 

 V tomto areálu by teoreticky m ěly být, cituji z Novin 

Prahy 10,  

 

-  2 opera ční sály zam ěřené na ortopedii a chirurgii, 
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-  nějaká rehabilitace a 

-  l ůžková část pro krátkodobou hospitalizaci.  

 

To všechno by tam m ělo být, ale už rok a p ůl to tam není. 

 

 Ne říkám, že objekt chátrá, ale ur čit ě jsou s tím spojeny 

nějaké náklady, takže by bylo pot řeba jej co nejd říve využít, 

ale tato Vršovická zdravotní, jak jsem zjistil, by tam použila 

sotva polovinu tohoto objektu. Co se bude tudíž dít  v té další 

části areálu? 

 

 Myslím si, že je tady dostatek kompetentních lidí,  kte ří 

by k tomu mohli n ěco říct. 

 

-  Je to jednak pan dr. Š ťastný,  

-  možná n ěkdo z majetkoprávního, 

-  případn ě n ěkdo další. 

 

Děkuji.  

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji za váš p řísp ěvek a jako další je 

přihlášena paní *******. Prosím. 

 

 

 Paní ******* : Mám jenom malou poznámku k tomu, pro č tady 

t řeba já osobn ě vystupuji. 

 

 Prost ě proto, že jsem tady doma, že tady bydlím, nikde 

jinde si byt dovolit nem ůžu. Mí prarodi če tady bydlí 60 let, 

maminka se na Praze 10 narodila, já tady bydlím 8 l et, takže 

si myslím, že to je už dost dlouhá doba na to, aby si člov ěk 

někde p řipadal, že tam pat ří, a p řijde mi jako velice d ůležité 

to takto brát. 
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Vy tu jste naši zastupitelé, zastupitelé t ěch z nás, kte ří 

jsme tady doma. A my se o to zajímáme proto, že tad y budeme 

doma i za 10, 20 let. 

 

 Myslím si, že toto je mnohem d ůležit ější skute čnost, než 

se tady často zmi ňuje, že tento m ůj osobní zájem o to, co se 

tady d ěje a jak vy jako naši zastupitelé nás zastupujete, je 

dán tím, že tento byt tady budu mít, doufám, i za 2 0, 30 let, 

a proto m ě zajímají p řijímaná rozhodnutí z dlouhodobého 

hlediska. 

 

 Proto m ě také z dlouhodobého hlediska zajímá, jakou mají 

občané, jako jsem já, šanci se zeptat na v ěci, které je 

zajímají, dozv ědět se to, co je pro nás podstatné. 

 

 Uvedla bych malý p říklad. 

 

 P řekvapilo m ě, že op ět v posledních Novinách Prahy 10 

nebyl uveden práv ě termín dnešního zastupitelstva. Nevím pro č, 

když už 5. června, kdy se konalo poslední zastupitelstvo, bylo 

známo, že to bude 24. 6. Já prost ě nerozumím tomu, jak fungují 

komunika ční procesy a jak to je. 

 

 Stejn ě tak vlastn ě nerozumím tomu, pro č mám takový pocit, 

že se vytvo řil tak obrovský antagonismus mezi velkou částí vás 

a mnou, když m ě prost ě na té m ěstské části opravdu záleží.  

 

 Oslovujte m ě když tak s p řipomínkami, protože to, co jste 

říkal, ráda dementuji, ale p řijde mi normální to říct i 

v jiném fóru a v jiném módu komunikace, než jak tom u bylo. 

Děkuji. 
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 P ředsedající: Také d ěkuji za váš p řísp ěvek a jako další je 

do diskuse p řihlášena paní *******. Prosím. 

 

 

 Paní ******* : Dobrý den! Jsem tady z podobného d ůvodu jako 

paní *******. 

 

 Jsem ob čanka Prahy 10, zajímá m ě ve řejný život, co se d ěje 

kolem nás a snad mám i oprávn ění t ěch, kte ří mi v posledních 

volbách dali hlasy, a nebylo jich zase tak úpln ě málo, ale 

hlavn ě jsem tady dnes jako ta, která bydlí u Gutovky. 

 

 Jsem velice ráda, že tento hlas tady zazn ěl už p řede mnou, 

protože já jsem vnímána jako nebezpe čí a nep řítel Gutovky, a č 

to není pravda. 

 

 Na posledním zastupitelstvu jste tady odhlasovali do 

Gutovky další investici ve výši 20 milion ů korun, aniž byste 

vid ěli, za co tyto peníze budou vydány. 

 

 Velice by m ě zajímalo, jestli si n ěkdo dal stejnou práci 

jako já s tím, aby si tyto podklady našel a aby se seznámil s 

tím, za co tyto peníze budou v ůbec vydány, protože polovina 

věcí jsou v ěci naprosto nesmyslné, které nep řinesou v ůbec 

žádný profit jak pro Gutovku, tak pro lidi. 

 

 Možná je to laciné sbírání volebních bod ů, stejn ě tak jako 

dnešní koncert paní Simonové nebo „plavenky“, který ch je 15 na 

týden pro 45 tisíc lidí, z toho je dejme tomu polov ina 

senior ů. 

 

 P řipadá mi, že pokud tady v prostoru Strašnické za čal 

proces participace a budou investovány peníze na 

architektonickou studii, m ěl by být vzat v potaz také 
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výsledek této participace, ze kterého jasn ě vyplývá postoj 

občanů k celému tomuto prostoru.  

 

 Z toho vyplývá, že tento prostor je vnímán jako ve řejný 

prostor a m ěl by se řešit komplexn ě, tudíž si nemyslím, že je 

zrovna dobrý nápad vyhazovat dnes jakékoliv peníze do n ěčeho, 

co t řeba jde proti názor ům občanů.  

 

 Jestliže to tak je, pak  

 

-  buď neberete participaci na Strašnické vážn ě, 

-  anebo je vám jedno a není vám líto, že se vyhodí 20  

milion ů korun. 

 

Rozhodn ě si myslím, že toho, koho byste se m ěli na Gutovku 

ptát, jsou lidé, kte ří tam chodí a hlavn ě lidí, kte ří bydlí 

kolem. 

 

 P ůvodní zám ěr postavit alternativní prostor pro mladé 

lidi, aby m ěli co d ělat, aby m ěli zábavu a „neflákali“ se po 

ulicích, byl úctyhodný a já jsem ho velmi podporova la, ale 

dnes z Gutovky vzniká lunapark, kde se po řádají akce, mnohdy i 

privátní, bez nám známého finan čního efektu, které ruší 

občany, kte ří bydlí kolem. 

 

 To ovšem nikoho nezajímá, protože ob čan v Praze 10, jak 

mám v poslední dob ě takový pocit, není tady proto, aby byl 

vyslechnut, ale aby poslouchal. 

 

 Prosím vás proto, abyste si znovu prostudovali cel ou 

rádoby koncep ční vizi a v ěnovali tomu prostor. D ěkuji. 

(Potlesk v řadách host ů.) 
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 P ředsedající: Také vám d ěkuji. Dále je do diskuse 

přihlášena paní *******. Prosím.  

 

 

 Paní ******* : Dobrý den! Vystoupím tady s podobným 

námětem, a to s odsouhlasením studie investice 20 milio nů 

korun do parku Gutovka, a to z pohledu ob čanky Prahy 10, matky 

t ří d ětí, která se Gutovku snažila navšt ěvovat a nemá za sebou 

žádné tisíce voli čů. 

 

 Na p ředminulém zastupitelstvu jste do Gutovky odsouhlasi li 

studii a investici 20 milion ů, aniž n ěkdo tuto studii p ředtím 

vid ěl. 

 

 Stejn ě jako paní ******* jsem tuto studii možnost vid ět 

měla a zjistila jsem, že obsahuje zajímavé atrakce, často 

spíše nesmyslné, kdy se jako d ůležitý zám ěr v této studii 

uvádí, aby v areálu Gutovky udržela co nejvíce lidí  ve všech 

věkových kategoriích, aby zde byl co nejv ětší po čet lidí za 

tmy, v dešti, v krupobití, v nejv ětších vedrech, je jedno kdy. 

 

 Už tak vlastn ě z mého pohledu cítím Gutovku jako výrazn ě 

přepln ěnou a nedokáži si p ředstavit ješt ě masivn ější 

návšt ěvnost, kterou vlastn ě studie vyžaduje. 

 

 Upozor ňuji, že jsem se tam opravdu snažila s d ětmi chodit, 

ale jde to v ranních a dopoledních hodinách, pak už  je to 

dosti náro čné.  

 

 Studie má za cíl hlavn ě návratnost investice, což znamená, 

že cílem je z každého návšt ěvníka vytáhnout co nejvíce pen ěz, 

aby tam co nejvíce pen ěz utratil, a to bu ď za vstup na 

jednotlivá h řišt ě anebo potom za ob čerstvení. (Poznámka mimo 

mikrofon, na kterou paní ******* reagovala.) 
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 Nemusí ho práv ě dostat. Není to priorita chodit ven a 

neustále jenom utrácet peníze. V tom je práv ě ona priorita, že 

není p říjemné trávit volný čas pod tlakem neustálého placení a 

finan čních výdaj ů.  

 

 Další v ěc se týká p řesn ě této logické návaznosti na 

výstupy z participace na Strašnické.  

 

 Ur čit ě řada z vás sedí v komisi, která dodává podklady pro 

rozhodování o možné budov ě radnice. Jednou z nich je varianta 

sout ěže na Strašnickou a tady se uvažuje o tom, že záb ěr této 

sout ěže by byl rozsáhlejší, nejednalo by se jen o území staré 

školy, ale i p řes ulici V olšinách až ke Gutovce. 

 

 Tato studie toto území řeší a je to v této studii výrazná 

položka, takže také bych m ěla dotaz na pana zastupitele Vinše, 

jak to vidí územní rozvoj, jestli to náhodou není s t řet dvou 

skute čností, kdy se  

 

-  investuje do Gutovky, ale  

-  zárove ň se d ělají studie na stejné místo. 

 

 To jsou všechny mé d ůvody toho, pro č tady dnes vystupuji, 

a byla bych opravdu ráda, kdybyste si tuto studii o pravdu 

nastudovali a zmi ňovanou investici 20 milion ů korun zvážili. 

Děkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také vám d ěkuji za váš p řísp ěvek a prosím 

další p řihlášenou do diskuse, paní *******, aby se ujala 

slova.  
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 Paní ******* : Dobrý den všem! Za čala bych jinak. 

 

 V souvislosti s diskusními p řísp ěvky, které tady byly 

předneseny, také cítím pot řebu říct, že jsem nikdy ne říkala, 

že tady zastupuji n ějaké tisíce ob čanů, ale možná by bylo 

dobré vysv ětlit, pro č tady jsem. 

 

 Já jsem se rozhodla, že chci na Praze 10 žít. Já j sem tady 

založila rodinu, já jsem tady porodila své d ěti ve Vinohradské 

nemocnici, vlastním tady nemovitost, moje p ředstava je, že 

moje d ěti tady budou dále žít, a proto prost ě pokládám za 

naprosto p řirozené zajímat se o to, jak se toto m ěsto bude 

dále vyvíjet. 

 

 To jsou mé d ůvody, pro č tady vystupuji.  

 

 Nebudu jmenovat, ale od n ěkterých z vás jsem se doslova 

dočkala nálepky, ne od vás, pane Vinši, od jiných, že nejsem 

normální ob čanka. Já ale považuji za normální se zajímat, ale 

o tom jsem v ůbec mluvit necht ěla. 

 

 Já jsem tady prost ě cht ěla říct to, co m ě trápí a co jsem 

tady řekla už minule, a to se týká Jednacího řádu a podklad ů, 

které nám jako ob čanům stále chybí. 

 

 Minule jsem tady vyzvala p ředsedy politických klub ů, aby 

se jasn ě vyjád řili, jestli jsou pro nebo proti zve řej ňování 

t ěchto podklad ů, a i když jsem si v ědoma toho, že ješt ě 

neuběhla 30denní lh ůta, zaznamenala jsem tady jednu skv ělou 

informaci, která by ješt ě možná mohla zvrátit vaši odpov ěď, a 

to, že další m ěstská část v Praze se rozhodla tyto podklady 

zve řej ňovat. Je to m ěstská část Praha 11, takže snad by to už 

možná rozptýlilo všechny vaše obavy, že byste mohli  porušit 
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zákon o osobních informacích a t řeba vás to už p řesv ědčí o 

tom, že by tyto podklady m ěly být zve řej ňovány.  

 

 Ješt ě jedna poznámka. 

 

 O p řestávce jsem se dv ěma z vás, zastupiteli, vedla 

krátkou diskusi a nezávisle na sob ě jste mi řekli, že krom ě 

důvodových zpráv tam snad tyto materiály zve řej ňujete. 

 

 Ne, já je tam tedy nevidím. Možná jsem se spletla,  možná, 

že je tam n ěkdo vidíte, ale tam opravdu nejsou nejenom 

důvodové zprávy, ale nejsou tam v ůbec žádné podklady. 

 

 Možná si to n ěkte ří z vás myslí, ale je to jinak, já je 

tam prost ě nevidím a t ěším se na vaši odpov ěď do 30 dn ů. 

Děkuji. (Potlesk v řadách host ů.) 

 

 

 P ředsedající: Také vám d ěkuji. Poslední z řad ob čanů se 

přihlásila paní *******, kterou prosím, aby se ujala slova.  

 

 

 Paní ******* : Omlouvám se, že ješt ě jednou p řistupuji 

k tomuto mikrofonu, ale cht ěla bych up řesnit to, o co jsem vás 

žádala. 

 

 Jsem velice ráda, ob čané budou také rádi, když koupíte 

vilu Karla Čapka, ale moc bych vás prosila o písemné vyjád ření 

vize, o které jste mluvil. Je sice hezké, že d ěti budou 

malovat pejska a ko či čku, ale to není d ůvod, pro č kupuji tuto 

nemovitost.  

 

 To krásné, o čem jsme mluvili, ale to je jenom kousek této 

vily, to je, prosím, jedna místnost, ale dále je ta m obytná 
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polovina vily, která není malá, která byla postaven á za první 

republiky, tzn. úpln ě jinak, než se d říve bydlelo, navíc pro 

člov ěka, který žil sám se starou matkou. 

 

 Vím, že by se tam mohly za čít d ělat úpravy, a proto chci, 

abychom jako ob čané v ěděli co krom ě toho, že zachováte tuto 

krásnou místnost Karla Čapka, s tím bude ješt ě dál. O to bych 

tudíž prosila. 

 

 Druhá moje poznámka, nezlobte se na m ě, se týká toho, že 

kultura, s jakou mluvíte se svými voli či, pane Vinši, je 

opravdu nep ěkná.  

 

 Nás je tady pár a když sem jdeme, jdeme sem skute čně 

proto, že nám o n ěco jde. My nemusíme mít vždycky pravdu, 

protože za námi stojí maximáln ě naše okolí, nevolily m ě tisíce 

lidí, ale nezlobte se, kdyby vás slyšel n ěkdo, že za pouhou 

informaci v časopise neziskovky o n ěkom řeknete, že lže, místo 

toho, abyste řekl, že si správn ě neov ěřil informaci, a 

napadnete dámu tímto zp ůsobem, to se prost ě ned ělá. 

 

 Měli byste být velmi rádi, že sem lidé v ůbec chodí, 

protože i vy sami v místnosti, v jaké sedíte, tady t ěžko 

dýcháte a my vám navíc vzduch tady vydýcháváme. Dej te to 

jednou do n ěčeho v ětšího, zv ěte lidi, dávejte do svých novin 

informace o tom, kdy se to koná, snažte se, abychom  my, kte ří 

tady bydlíme, tady m ěli domov. Lidi, které budeme volit 

příšt ě, budeme opravdu volit podle toho, aby nám tento do mov 

zachovali. 

 

 Já sama tady bydlím teprve t ři roky. Odešla jsem z Prahy 

1, protože tam se s byty hospoda řilo tak, jak se hospoda řilo, 

a b ěžte se podívat do domu, kde jsem bydlela a kde bydl elo 50 

partají. Tam v noci svítí t ři okna.  
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(Mimo mikrofon dohadování o tom, o co se jedná, na které 

paní ******* reaguje.) 

 

Je to Hlávk ův palác, který je vybydlený. Tam nikdo není, 

není to obecní, ale celý vnit řek Prahy už není k životu, to je 

jenom k poslouchání „ožralých“ lidí z hospod.  

 

 Opravdu bych strašn ě cht ěla, aby tady člov ěk dožil život 

v hezké části, se slušnými zastupiteli, a pane Vinši, m ěl 

byste se paní ******* omluvit. (Oživení, potlesk ho st ů, 

pískot.) 

 

 

 P ředsedající: Děkuji za váš p řísp ěvek, ale domnívám se, že 

nejenom vy, ale všichni zastupitelé jsou zde práv ě proto, aby 

Praha 10 z ůstala dobrou adresou a já v ěřím, že touto dobrou 

adresou je.  

 

 V této chvíli jsme se dostali do druhé poloviny to hoto 

bodu programu, takže je mou povinností vyzvat ty z vás, 

zastupitel ů, kte ří se p řihlásili do diskuse, aby se do ní 

zapojili. 

 

 Jako první se hlásí pan Vinš. Prosím. 

 

 

 Pan Vinš: Mé vystoupení bude asi delší. 

 

 Cht ěl bych reagovat na paní *******, která vystupovala 

jako poslední. 

 

 V tuto chvíli se opravdu nechci omlouvat, nicmén ě jsem 

cht ěl říct, že si myslím, že skute čnost je p řesn ě obrácená.  
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Pokud m ě paní ******* chce zdiskreditovat, pak by bylo 

slušné, aby d říve než informaci, kterou m ě diskredituje, 

vypustí do médií, si ji u m ě ov ěřila. Na tom prost ě trvám. 

 

 Nejsem bratrancem pana Lu ďka Vinše, trvám na tom, ale paní 

v tuto informaci pustila do médií, aniž by si ji ov ěřila a 

aniž by se mnou o tom promluvila. 

 

 Vy tady říkáte, že bych m ěl za ní zajít a omluvit se jí, 

Ne, to je p řece obrácen ě. 

 

 Já se znovu omlouvám, a to i p řesto, že jsem muž a paní 

******* je žena, ale pokud ona cht ěla tuto informaci 

zve řejnit, m ěla p řijít za mnou a ov ěřit si ji. To říkám 

v reakci na vystoupení paní *******. 

 

 Opravdu se omlouvám, ale to nemá v ůbec nic spole čného 

s tím, že já jsem muž a paní ******* je žena. Oprav du ne. 

 

 Ješt ě bych zareagoval na vystoupení paní *******. Ona 

říká: bavte se s námi, my se bavíme, nechápu antagon ismus.  

 

 Já tento antagonismus vysv ětlím.  

 

 Pokud ona do médií lže o jednotlivých zastupitelíc h a 

snaží se je zdiskreditovat, pak t ěžko m ůže od n ěkoho čekat 

jakoukoliv vst řícnou reakci. 

 

 Dnes zdiskreditovat politika je p řece velice jednoduché. 

Děje se to po řád. A to samé ud ělala paní ******* mn ě. Ona se 

mě snažila zdiskreditovat, a to také u činila. Já se  dnes 

jenom dovolávám svého práva na to, aby ona řekla, že to není 

pravda a že se za to omlouvá. A nechci, aby to byla  omluva 
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v televizi nebo v podobném médiu, chci to jenom na t ěch 

stránkách, kde to uve řejnila, maximáln ě tady na 

zastupitelstvu, protože stránky „Zaost řeno na desítku“ jsou 

rozesílány celému Ú řadu. Jiný problém v tom není. 

 

 Já proti paní ******* nic nemám, já jsem rád, že t ady 

vystupuje, já si rád poslechnu její názory, m ůžu se s ní o 

nich i bavit, ale ona m ě p řece nem ůže a priori p ředem 

diskreditovat. To nelze. Tak tato diskuse fungovat nemůže.  

 

To samé bych řekl na adresu paní *******, která říká: 

diskuse, diskuse, diskuse. 

 

 Ano, my p řece s vámi diskutujeme, my jsme vás pustili do 

Úřadu, my se snažíme s vámi hovo řit a ve spolupráci s vámi 

řešit všechny problémy, které Ú řad má. Vždy ť tak to je od 

začátku volebního období. 

 

 Vytvo řili jsme pracovní skupiny, diskutujeme a všechna 

řešení, která jsou dnes p řijímána, se odehrávají p řesn ě 

v rámci t ěchto pracovních skupin. 

 

 Omlouvám se paní, se kterou jsem diskutoval ješt ě i 

v kancelá ři ODS, a která vystupovala jako matka d ětí, která 

chodí na Gutovku. 

 

 Ano, já tomu rozumím, je tam plno, ale to je p řece svým 

způsobem dob ře. Na Gutovce je plno, protože to, co tam d ěláme, 

je pro lidi dobré, takže si myslím, že to je p řece v po řádku.  

 

 Říkala jste, že nechceme slyšet vaše vystoupení nebo  že s 

vámi nediskutujeme. Ne, my s vámi diskutujeme, ale já jediné, 

co jsem cht ěl ve svém krátkém p ředešlém vystoupení říct, bylo, 

že relevantnost vašich názor ů musíme zvážit. Proto existuje 
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zastupitelská demokracie, a te ď si o ní m ůžeme myslet co 

chceme, ale nikdo za 2 tisíce let nic lepšího nevym yslel. Ta 

existuje a my musíme pouze hodnotit názory, které t ady 

slyšíme, jaký je pom ěr mezi tím, co vy nám tady říkáte, a mezi 

tím, co si myslí dalších 109 tisíc ob čanů Prahy 10. Stále je 

to ale tato zastupitelská demokracie a my neseme zo dpov ědnost, 

protože jsme byli ve volbách zvoleni. 

 

 Ješt ě bych cht ěl dodat to, k čemu jste m ě vyzývala.  

 

Pokud jde o to, abych se vyjád řil k n ěčemu, co se týká 

územního rozvoje, a te ď nechci nijak „rejpat“ do paní 

místostarostky Cabrnochové, ale územní rozvoj má na  starosti 

ona. Ona je za to placená. Já tady sedím s vámi úpl ně zadarmo 

stejn ě jako vy. 

 

 Já nemám problém s tím, abych se s vámi kdykoliv s ešel, 

ale rozhodnutí musíte hledat u paní místostarostky 

Cabrnochové. 

 

 Paní ******* říkala úpln ě to samé a já bych se znovu 

odvolal na principy demokracie, které jsou možná dn es ur čitým 

způsobem zpochybn ěny nebo nefungují, nicmén ě máme 

zastupitelskou demokracii a jednou za 4 roky volby.  Jestli 

máme něco lepšího, poj ďme to zkusit prosadit, ale nic lepšího 

v tuto chvíli není. 

 

 My jsme p řece s vámi schopni diskutovat o čemkoliv. Vy 

tady vystupujete, my vaše názory vnímáme a dost často je 

zahrnujeme do našich rozhodnutí, nicmén ě finální rozhodnutí je 

vždycky na nás, zastupitelích. My nem ůžeme vždycky ustupovat 

jenom vašemu názoru, a to už jenom proto, že p řesn ě nevíme, 

kolik lidí za vámi stojí, nicmén ě chápeme, že vy jako 

obyvatelé a ob čané Prahy 10 máte ur čité názory, ale my 
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neseme finální odpov ědnost za 110 tisíc obyvatel Praha 10 a 

v tom je ten základní rozdíl, a proto s vámi diskut ujeme. To 

je ten problém, o kterém jsem mluvil.  

 

 Já p řece ne říkám, že vás nemáme poslouchat, naopak. My vás 

máme poslouchat a máme s vámi diskutovat, což také děláme, ale 

to finální rozhodnutí za on ěch 110 tisíc lidí, kte ří tady 

žijí, je na nás, a to je to, o čem jsem mluvil. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. O slovo se dále hlásí pan Boris 

Šťastný. Prosím.  

 

 

 Pan Š ťastný: Děkuji za slovo. Byl jsem osloven ve 

vystoupení pana ******* , a proto bych cht ěl říct, že jsme 

skute čně s panem ******* a paní ******* m ěli v naší poslanecké 

kancelá ři pom ěrn ě dlouhou p řátelskou a konstruktivní rozpravu 

a skute čně jsme se dotkli oblasti zdravotnictví, na kterou se  

on dotazoval. 

 

 V tomto ohledu bych spíše odkázal na kompetentního  

náměstka starosty pop řípad ě p ředsedu zdravotní komise, kde se 

tato záležitost obšírn ě probírala, a i tam zazn ělo, že je 

pot řeba urychlit otev ření zdravotní části Sámovy. Je to první 

část a k tomu samoz řejm ě existuje velmi rozsáhlý podkladový 

materiál, takže chci jenom požádat radu, aby panu * ****** 

tento materiál jak z jednání rady, tak p řípadn ě ze zdravotní 

komise poskytla, protože v četn ě všech studií je tam obšírn ě 

celý tento harmonogram vysv ětlen. 

 

 Druhou v ěcí, ke které jsem se cht ěl vyjád řit, je otázka 

elektronických informací na internetu. 
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 Tady bych se i já p řimlouval za to, protože si myslím, že 

zde máme velký závazek do p říštího volebního období a v ěřím, 

že všechny politické strany si to vezmou za své, po kusit se o 

to, aby tyto materiály byly na internetu v co nejv ětším 

rozsahu. Možná, že se n ěco zvládne i v tomto období. 

 

 Já sám jsem v rámci zákona na ochranu osobních úda j ů podal 

návrh na zm ěnu p říslušného zákona o obcích, krajích a m ěstech, 

aby se mohly zve řej ňovat videozáznamy z jednání 

zastupitelstev. To je v ěc, která je velmi složitá, ale dob ře 

víte, že by to moc pomohlo, ale Ú řad pro ochranu osobních 

údaj ů tomu brání pro m ě z nepochopitelných d ůvod ů. 

 

 Existuje tudíž poslanecký návrh v Poslanecké sn ěmovně, 

který je ve druhém čtení a který získal podporu i 

v legislativním výboru Poslanecké sn ěmovny, a krom ě toho je 

tam i samostatný návrh ministerstva vnitra. 

 

 V tomto ohledu jsem tudíž ur čit ě pro a pokud jde o 

jednotlivé materiály, jako jsou p ředkládané tisky do 

zastupitelstva hlavního m ěsta Prahy t řeba zve řej ňovány na 

intranetu hlavního m ěsta Prahy, ur čit ě by to po n ějaké 

anonimizaci zákonných údaj ů bylo p řínosné. D ěkuji.  

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji a dále má slovo paní Jana 

Čunátová. Prosím. 

 

 

 Paní Čunátová: Vážení zastupitelé, pokud tady byla 

zmi ňována částka 20 milion ů korun, kterou jsme odsouhlasili na 

minulém zastupitelstvu, m ůžu říci, že kontrolní výbor se 

zabýval tím, zda finan ční prost ředky, které jsme tu 
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odsouhlasili, jsou vynakládány ú čeln ě či neú čeln ě, jak tady 

bylo zmi ňováno. 

 

 Na základ ě toho, jak to bylo projednáno v kontrolním 

výboru za p řítomnosti pana ředitele Vlka a doloženo doklady, 

které jsme obdrželi, konstatovali jsme, že tyto pro st ředky 

jsou vynaloženy tak, aby se skute čně dále zkvalitnilo 

poskytování služeb v rámci Gutovky. 

 

 Nevím tudíž, jak více bychom toto m ěli ješt ě posuzovat, 

ale v každém p řípad ě materiály, které máme k dispozici, jsou 

k dispozici i ob čanům. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji, paní Čunátová, za vaši 

informaci.  

 

 O slovo se dále hlásí pan Šnajdr. Prosím.  

 

 

 Pan Šnajdr: Dobrý den, dámy a pánové, budu mluvit ke 

Gutovce. 

 

 Na rozdíl od paní p ředsedkyn ě kontrolního výboru její 

názor tak zcela nesdílím. P ředevším se mi hrubým zp ůsobem 

nelíbilo, že studie, která je hotová rok, se k nám prost ě 

nedostala.  

 

 Na p ředminulém zastupitelstvu jsme tady n ěco řešili, ale 

tato studie nebyla p ředložena k tomuto materiálu ani tady. 

Přitom tato studie má datum červen lo ňského roku. Nerozumím 

tomu, jak je možné, že se to k nám za ten rok nedos talo. 
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 Druhá poznámka, ve které jako ekonom rozeberu jedn otlivé 

body z on ěch 20 milion ů korun. 

 

 V naprostém po řádku je vým ěna osv ětlení. P řitom ješt ě od 

té doby p řed dv ěma roky, kdy jsem tady p ředkládal n ějaké 

nezávazné návrhy, se tyto technologie ješt ě zlevnily, takže 

návratnost bude ur čit ě do čty ř let, takže opakuji, že to je 

v naprostém po řádku. 

 

 Rozhodn ě je v po řádku také zateplení haly. Myslím si, že 

tam t ěch pen ěz v absolutním vyjád ření utíkalo v ůbec nejvíc, 

protože v zim ě v ůbec nechci domýšlet ú čty za plyn. To musely 

být statisíce m ěsí čně, takže to je také v po řádku.  

 

-  Tepelné čerpadlo dob ře, 

-  systémy na oh řev na st řeše také dob ře, 

 

takže to, co jsem vyjmenoval, myslím, že je nezpoch ybniteln ě 

v naprostém po řádku, ale to není ani t řetina z t ěchto 20 

milion ů. 

 

 Potom mám ale opravdu pocit, že se m ěstská část cht ěla 

pochlubit, co všechno dokáže, nicmén ě o návratnosti ostatních 

věcí opravdu, ale opravdu nejsem p řesv ědčen. 

 

 Je sice p ěkné, že nám pan ředitel Vlk říkal o t ěch mokrých 

variantách, ale já mám tu zkušenost, že maminky, kd yž za čne 

trochu pršet a ochladí se, za čínají lehce propadat panice a 

bez ohledu na to, že to tam bude zast řešeno, za čínají tento 

areál opoušt ět. D ěti se necítí p říliš komfortn ě a maminky 

potom také. Mn ě se to tudíž prost ě nelíbí.  

 

Myslím si proto, že je to zbyte čně drahé, že je to 
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okázalé, nevím, jestli mostík za 3,5 milion ů korun je 

z ebenového d řeva a má panty z platiny, nerozumím tomu. 

 

 To je všechno.  

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Dámy a pánové, nikdo další se o 

slovo nehlásí, takže tím tento blok p řísp ěvk ů jak z řad 

občanů, tak z řad zastupitel ů ukon čuji a nezbývá mi než vám 

popřát snad klidné a hezké prázdniny. 

 

 V ěřím, že se v zá ří uvidíme op ět p ři jednání 

zastupitelstva, s mnohými z vás se uvidíme d říve, protože 

prázdniny neznamenají, že by Ú řad p řestal pracovat, naopak 

plno v ěcí budeme p řipravovat. 

 

 Chci vám pod ěkovat za dnešní jednání, za vým ěnu názor ů a 

ješt ě bych cht ěl poprosit, to není výtka, ale jenom m ůj názor, 

poj ďme v ěci řešit ve v ětším klidu a mén ě osobn ě. 

 

 Myslím, že všichni, kte ří jsme zde dnes v tomto sále, jsme 

prokázali, že jsme zde, že máme zájem o to, aby Pra ha 10 

opravdu do budoucna prosperovala a domnívám se, že tento zájem 

by se m ěl promítnout práv ě do budoucích rozhodnutí, abychom 

Prahu 10 posouvali dál. 

 

 Dámy a pánové, tímto ukon čuji dnešní jednání 

zastupitelstva a d ěkuji vám. 

 

 

 (Jednání ukon čeno v 16.45 hodin.) 

 


